
Z á p i s n i c a 

zo VII. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 25.9.2023 

 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        
a programu rokovania). 

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 
 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na VI. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja a informácia 

o výsledku kontrol vykonaných v neziskovej    organizácii Krea-

tívny inštitút Trenčín, n.o., Mierové nám. 1/2, 911 64 Trenčín. 

   Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 
 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2023.  

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
   Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 
pozemkov registra "C" p. č. 1507/7, 1550/11, 1550/7, 1550/8, 

1550/9, 1550/10 k.ú. Melčice v prospech Obce Ivanovce ako 

prípad hodný osobitného zreteľa. 

b) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú.     

Klátova Nová Ves Obci Klátova Nová Ves ako prípad hodný   

osobitného zreteľa. 

c) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného     

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Považská Bystrica, zapísa-

ného na LV č. 10530 (lekáreň TÍLIA). 

d) Návrh na schválenie  prebytočnosti, spôsobu prevodu nehnu-
teľného majetku a súťažných podmienok obchodnej verejnej  

súťaže: "Pozemky CKN č. 2432/13, 2432/15, 2432/62 v k. ú. 

Považská Bystrica". 

e) Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckeho podielu  
k nehnuteľnostiam - budove Galérie M. A. Bazovského  v Tren-

číne a prislúchajúcemu pozemku v k.ú. Trenčín kúpou        

od vlastníka -  Mesta Trenčín. 

f) Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckeho podielu   
k pozemku v k.ú. Púchov kúpou od vlastníka - Ing. Eleny 

Schwaerovej, rod. Mičurovej. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 1533/1 k. ú. Dubodiel v prospech Ing. 

Františka Petríka. 
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h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "C" parc. č. 2401/1 k. ú. Selec v prospech Aleša 

Viršinského a manž. Janky Viršinskej Palatinusovej rod.   

Palatinusovej. 

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "E" p. č. 6102/3  a registra "C" p. č. 6102/85    

k. ú. Považská Bystrica v prospech Považskej vodárenskej 

spoločnosti, a. s., Považská Bystrica.  

j) Návrh na rozhodnutie o zverení majetku TSK evidovaného      

v rámci projektu "TreBuChET - Trenčín, Bučovice, Chránime 

Európske Tradície" do správy správcu - Trenčianske múzeum    

v Trenčíne. 

k) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  
stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, II. etapa" do správy správcu - Správy ciest TSK. 

 

6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa 

čl. 34 ods. 3, bod 3.1., písm. a) Zásad hospodárenia          

s majetkom Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

 

7. Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za I. polrok 2023. 

   Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného 

 

8. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 6/2023 o poskytovaní finančných 

prostriedkov na absolvovanie vzdelávacích kurzov pre účastní-

kov národného projektu „Podpora zamestnateľnosti v regióne 

horná Nitra II.“. 

Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja  

 

9. Návrh na schválenie dokumentu Koncepcia uplatnenia SMART   

princípov v rozvoji verejných politík/služieb Trenčianskeho 

samosprávneho kraja.    

Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja  

 

10. Informatívna správa o plnení Programu hospodárskeho rozvoja   
a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

2013-2023 k 31.12.2022.         

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja  

 

11. Návrh na schválenie spolufinancovania projektu SPŠ Emila   

Belluša v Trenčíne s názvom XR-TEC MAKER LAB EBTN.  

Predkladá: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 

 

12. Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine Stred-
nej odbornej školy, Športová 675, Stará Turá, so sídlom Špor-

tová 675, 916 01 Stará Turá.  

    Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 
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13. Vyhodnotenie Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania 

v TSK za školský rok 2022/2023. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

 

14. Návrh na schválenie uzatvorenia zmlúv o vzájomnej spolupráci   
pri implementácii projektových aktivít v rámci národného   

projektu "Podpora pomáhajúcich profesií 3" medzi Národným    

inštitútom vzdelávania a mládeže Bratislava, Trenčianskym    

samosprávnym krajom a zapojenými strednými školami v zriaďo-

vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult. 

 

15. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu "EURO-
PEAN DIGI-CLASS" v rámci programu Erasmus+, realizovanému 

Strednou priemyselnou školou, Ul. slovenských partizánov 

1132/52, Považská Bystrica, so sídlom Ul. slovenských partizá-

nov 1132/52, 017 01 Považská Bystrica.  

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult. 

 

16. Návrhy na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho 

kraja do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 

samosprávneho kraja.  
Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb. školstva a kult. 

a) Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Strednej 
odbornej škole, Lipová 8, Handlová, so sídlom Lipová 8, 972 

51 Handlová.  

b) Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Strednej 
odbornej škole, T. Vansovej 32, Prievidza, so sídlom T.   

Vansovej 32, 971 01 Prievidza.  

c) Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Stred-
nej odbornej škole obchodu a služieb, Ul. P.  Jilemnického 

24, Trenčín, so sídlom Ul. P. Jilemnického 24, 912 50   

Trenčín.  

 

17. Návrh na odvolanie a voľbu zástupcov Trenčianskeho samospráv-
neho kraja do výboru pre otázky zamestnanosti. 

    Predkladá: Ing. Marek Briestenský–poverený riadením Úradu TSK  

 

18. Výročná správa KOCR Trenčín región za rok 2022. 
Predkladá: Ing. Pavol Štefčík – zastupujúci výkonný riaditeľ  

                                         KOCR Trenčín región   

19. Diskusia – Rôzne.  
20. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
21. Záver. 
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R o k o v a n i e: 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice        

a programu rokovania). 

   Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pekný deň prajem, vážené panie poslankyne, páni poslanci a všetci, 

ktorí ste prišli na rokovanie dnešného zastupiteľstva Tren-

čianskeho samosprávneho kraja (TSK). Je to vlastne v tomto 

volebnom období, v ostatnom volebnom období už v poradí 7. 

rokovanie zastupiteľstva. Chcem na začiatku informovať, ako vždy, 

že celé toto zastupiteľstvo môže verejnosť sledovať naživo, či už         

na webovom sídle TSK, ale aj na portáli youtube.com. Samozrejme 

záznamy z rokovaní zastupiteľstva, aj z tohto budú potom 

zverejnené v sekcii Úradná tabuľa/Zasadnutia zastupiteľstva        

a samozrejme o výsledkoch rokovania dnešného zastupiteľstva budeme 

potom informovať médiá pri na tlačovom brífingu. Dovoľte mi ešte 

raz privítať všetkých hostí, poslancov Národnej rady, zástupcov 

štátnej správy, miestnej samosprávy, vedúcich zamestnancov Úradu 

TSK, samozrejme aj vás, zástupcov médií. Chcem tiež privítať dvoch 

tlmočníkov do posunkovej reči. Vravia, že sú dnes nachystaní 

poriadne tlmočiť. Takže takýmto spôsobom sprístupňujeme priebeh 

rokovania aj občanom so zdravotným postihnutím. Ďalej vás chcem 

informovať o tom, že zápisnica z posledného alebo z ostatného 

rokovania zastupiteľstva z 3. júla 2023 bola overená poslancami aj 

zverejnená na webovej stránke TSK. Podľa údajov z prezenčnej 

listiny by malo byť prítomných 32 zo 44 poslancov, čo o malú 

chvíľku zistíme. Ospravedlnili sa vopred 8 poslanci - pán poslanec 

Bielik, Peter Daňo, áno, ten tu nie je, Pavol Halabrín, Karol 

Janas a pán poslanec Mora, Smatana, Svatik, Takáč, ešte teda 

neskôr by mali prísť pán poslanec Hort, Wolf a neviem, čo je teraz 

s pánom Panáčkom a s poslancom Žďárským. Takže to ešte budeme 

vidieť, či prídu alebo neprídu. Všetci sú na ceste. Takže aj       

o programe rokovania dnešného zastupiteľstva ste boli informovaní. 

Všetky materiály, ktoré budeme dnes predkladať, vychádzajú jednak 

z komisií, všetkých 6 komisií pred týmto zastupiteľstvom sa konalo 

per rollam a Rada predsedov, tam sa ešte niektoré veci dopilovali 

v niektorých bodoch, upravili a až takto schválené materiály cez 

Radu predsedov vám boli rozdané do Knižnice intranetovej, ale aj 

do vašich osobných kont. Samozrejme verejnosť videla hneď všetky 

tieto rokovacie materiály na webovej stránke Trenčianskej župy     

a budeme vychádzať pri hlasovaní z návrhov uznesení, ktoré sú 

uvedené pri každom materiáli. Takže zasa písaním zápisnice        

z dnešného zasadnutia poverujem pani Mgr. Hájkovú, a pre prípad 

nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia za skrutátorov určujem Mgr.  

Kukučkovú a Mgr. Kalmárovú. Za overovateľov zápisnice z dnešného 

VII. zasadnutia si dovolím navrhnúť poslancov Cíbika a pána 

poslanca Stopku. Obidvaja sú prítomní. Pani poslankyne, páni 

poslanci, poďme sa pred prvým hlasovaním prezentovať, nech sa páči 

a zistiť účasť na rokovaní dnešného zastupiteľstva. Nech sa páči, 
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prezentujme sa. Takže sa nám to potvrdilo, počet prítomných 

poslancov 32 zo 44. Konštatujem, že zastupiteľstvo je uznášaniasa 

schopné. Ďakujem veľmi pekne.  

Pani poslankyne, páni poslanci, budeme teraz hlasovať ako prvé     

o návrhu overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia - pán 

poslanec Cíbik a pán poslanec Stopka, ktorých som navrhol. Nech sa 

páči, hlasujeme o týchto overovateľov zápisnice.  

 

ZA: 30, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 1, NEHLASOVAL: 1.  

Konštatujem, že overovateľov zápisnice z dnešného rokovania 

zastupiteľstva sme schválili. 

 

   U z n e s e n i e číslo 132 A/2023 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).    

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Vítam aj pána poslanca Žďárského, dobrý deň. 

Takže, malo by byť o jedného viac. Chcem sa spýtať pani 

poslankyne, páni poslanci, či máte nejaký návrh na doplnenie, 

resp. zmenu programu, ktorý ste teda obdržali. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa k zmene programu a budeme hlasovať o návrhu 

programu tak, ako ste ho dostali pred rokovaním dnešného 

zastupiteľstva. Nech sa páči, hlasujeme pani poslankyne, páni 

poslanci.  

 

ZA: 33, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0, NEHLASOVAL: 0.  

Konštatujem, že program dnešného rokovania zastupiteľstva sme 

schválili.  

  U z n e s e n i e  číslo 132 B/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                   tejto zápisnice).    

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení ́prijatých na VI. zasadnutí ́
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja a informácia  

o výsledku kontrol vykonaných v neziskovej organizácií Kreatív-

ny inštitút Trenčín, n. o., Mierové ́nám. 1/2, 911 64 Trenčín.  

Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne a prešli by sme hneď k bodu číslo 2., a to je 

Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na VI. zasadnutí 

Zastupiteľstva TSK a informácia o výsledku kontrol vykonaných      

v neziskovej organizácii Kreatívny inštitút Trenčín, n.o., Mierové 

nám. 1/2, Trenčín. Tento bod predkladá Ing. Zigo, hlavný kontrolór 

TSK. Nech sa páči. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, 

páni podpredsedovia, panie poslankyne, poslanci, kolegyne, 
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kolegovia, novinárska obec. Dovoľte, aby som uviedol bod rokovania 

číslo 2. Zastupiteľstva TSK a to je Kontrola plnenia uznesení     

z predchádzajúceho zastupiteľstva a informácia o výsledku kontrol 

vykonaných v neziskovej organizácii Kreatívny inštitút. Na VI.  

zasadnutí zastupiteľstva konaného 3. júla 2023 bolo prijatých 19 

uznesení, ktoré mali väčšinou charakter berie na vedomie          

a schvaľuje, vrátane programu rokovania zastupiteľstva. Takže 1 

uznesenie bolo prijaté v súvislosti s odvolaním a voľbou zástupcov 

TSK v dozornej rade neziskovej organizácie Kreatívny inštitút. Čo 

sa týka ukladacích uznesení, resp. uznesení s termínom 

vyhodnotenia, je tu v trvaní uznesenie prijaté číslo 913/2022, 

ktorým bol schválený Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2022-2030 a tu 

bolo uložené Úradu TSK zabezpečiť monitorovanie, hodnotenie 

plnenia Programu hospodárskeho rozvoja a predkladať zastupiteľstvu 

odpočet plnenia Akčného plánu TSK spolu s aktualizáciou Akčného 

plánu TSK pravidelne raz za rok, najneskôr v termíne predloženia 

Návrhu rozpočtu TSK. Toto je splatnosť na nasledujúce zastu-

piteľstvo, kde toto uznesenie bude vyhodnotené. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je ku všetkému, hej? Už teraz. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

To je k uzneseniam. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

K uzneseniam, hej? Takže otváram diskusiu k bodu číslo 2., teda 

kde je Správa z kontroly plnenia uznesení a tiež informácia       

o výsledku kontrol vykonaných v n.o. Kreatívny inštitút Trenčín. 

Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci. Pán poslanec 

Habánik, nech sa páči. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. No ja som myslel, že pán hlavný kontrolór 

trošku odôvodní aj tú druhú časť, tieto správy z kontroly. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

To ešte pôjde, to sú 2 hlasovania, každé zvlášť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Preto sa pýtam, či to je len v tej prvej správe. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

V prvej časti. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Kontroly plnenia uznesení. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. (poslanec)  

Tak k prvej časti nemám nič. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem. Takže pán hlavný kontrolór. Ešte má niekto k tej prvej 

časti, prosím vás? Pán poslanec Panáček, vitaj. Takže nech sa 

páči, pán hlavný kontrolór teda k ... 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Potom sa bude naraz hlasovať? 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Môžeme, ako uznajú poslanci za vhodné, hej? Či naraz alebo        

o každom uznesení. Obidve sú, že berie na vedomie, hej? Takže nech 
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sa páči, uviesť tú správu ku kontrole Kreatívneho inštitútu 

Trenčín, nech sa páči. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Prejdem k druhej časti tohto bodu číslo 2., v ktorom budem 

informovať o výsledku kontrol, ktoré boli vykonané v neziskovej 

organizácii Kreatívny inštitút Trenčín. Cieľom bolo zistiť stav 

dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov, interných 

noriem pri hospodárení a nakladaní s finančnými prostriedkami 

poskytnutými z rozpočtu TSK a vyplývajúcich zo zmlúv, ktoré boli 

uzatvorené na finančný príspevok a poskytnutú dotáciu. Toto bolo 

všetko zrealizované na základe schváleného Plánu kontrolnej 

činnosti a v podstate výstupy a informácie, ktoré sú uvedené       

v tomto materiáli, sú uvedené tie, ktoré sú najzávažnejšie, 

najpodstatnejšie, čo sa týka zistení a nedostatkov pri čerpaní 

finančného príspevku, ako aj poskytnutej dotácie. Ja by som sa 

trošku zastavil pri tom, akým spôsobom toto celé prebiehalo. Táto 

kontrola bola začatá niekedy v januári. Bolo to schválené v Pláne 

kontrolnej činnosti na I. polrok. Tam sme v podstate pri našom 

prvom stretnutí si dohodli postupy, akým spôsobom budeme 

komunikovať, kde vlastne sa budú predkladať doklady, atď., atď.. 

To bolo niekedy koncom januára a následne nám boli predložené 

prvotné doklady, to boli výkazy, nejaké informačné správy, kniha 

došlých faktúr a to, čo väčšinou mali oni v elektronickej podobe. 

Avšak pri ďalšom stretnutí nás požiadali zástupcovia Kreatívneho 

inštitútu, aby sme zvážili pokračovanie vo výkone kontroly 

vzhľadom k tomu, že tam prebiehal audit, ktorý je táto nezisková 

organizácia povinná vykonať a mať teda účtovnú závierku overenú 

audítorom. Takže sme sa dohodli pri ďalšom stretnutí, že túto 

kontrolu prerušíme a budeme pokračovať, až keď bude táto účtovná 

závierka overená audítorom. Avšak už pri prvotnej obhliadke alebo 

prezretí tých dokladov, ktoré sme mali, boli zistené niektoré 

nezrovnalosti a teda sme sa snažili zástupcom Kreatívneho 

inštitútu vysvetliť, o čo sa jedná, kde boli nezrovnalosti        

v súvahe, kde bolo, kde nebolo účtované o odpisoch, hoci teda mali 

investičný majetok, ale sme sa dohodli, že budú mať priestor      

na to, aby si v priebehu nejakej doby tieto veci doplnili vzhľadom 

na to, že tu bol aj dopad na vykazovanie výsledkov hospodárenia. 

Takisto sme im odporučili, aby si tú prvotnú účtovnú evidenciu 

dali do poriadku tak, aby mali všetky doklady, ktoré ku kontrole 

potrebujeme a aby sme tieto doklady mali úplné. Kontrola potom 

pokračovala niekedy v júni, kde teda nám boli predložené doklady    

s tým, že tieto sme my prevzali a samozrejme v zmysle uplatnenia 

štandardných audítorských štandardov, ktoré sú, sme si prevzatie 

dokladov potvrdili aj tým, že nám dali prehlásenie o tom, že nám 

boli odovzdané všetky doklady a my samozrejme tým sme získali 

uistenie, že máme všetky doklady ku kontrole tak, ako ich oni mali 

evidované. Kontrola bola vykonaná. Bol spísaný návrh správy.      

V návrhu správy boli popísané tie nedostatky, ktoré sú v podstate 

aj súčasťou tej informácie. Samozrejme mali, bol tu priestor      

na námietky, ktoré boli podané a ku kontrolným zisteniam, ktoré sa 

týkali hlavne porušenia finančnej disciplíny s tým, že tieto sme 
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vyhodnotili, tieto sme ani uznať nemohli, vzhľadom na povahu tých 

dokladov, ktoré nevykazovali jednak hodnovernosť u toho účtovného 

dokladu, ani nejakú autorizáciu týchto dokladov. S tým, že 

následne bola spísaná správa, s ktorou bol kontrolovaný subjekt 

oboznámený. Ja by som možno k tým najzávažnejším veciam, ktoré 

teda boli aj možno predmetom tých námietok, povedal len           

v krátkosti. Porušenie finančnej disciplíny vyplývalo z toho, že 

organizácia nevykonávala dôsledne, resp. formálne základnú 

finančnú kontrolu alebo finančnú kontrolu ako takú v celej 

organizácii a tu bol dôsledok toho, že boli uhrádzané faktúry bez 

toho, aby tieto spĺňali úplnosť, tzn. nemali všetky dokumenty,     

na základe ktorého by bolo možné uhradiť tieto faktúry. Chýbali 

prílohy k nim. To bolo len nielen podmienkou na úhradu, jednalo sa 

v niektorých prípadoch o paušálne náhrady. A je to nevyhnutná vec 

aj z hľadiska uzatvorených zmlúv, kde je to podmienka pre úhradu 

takýchto faktúr. Takže tu sa stali v podstate 2 chyby. Jedna 

chyba, že vstúpili do finančnej operácie, vykonávali ju           

a overovali s tým, že ju overili tak, že táto finančná operácia 

bola vyhodnotená ako prípustná, hoci nespĺňala atribúty a faktúry 

boli uhrádzané bez toho, aby bol na to dôvod, resp. oprávnenie. 

Druhá chyba, ktorá sa stala, bol samotný výkon finančnej kontroly, 

kde sa overuje podpisom atď. nejakým spôsobom prípustnosť tohto      

a teda splnenie po formálnej stránke vykonať túto finančnú 

operáciu. Boli použité metódy alebo veci, ktoré sú neprípustné, 

tzn. razítko s podpisom dotyčnej osoby alebo dotyčných osôb        

a preto aj táto finančná operácia alebo tento nesúlad vznikol.     

A bol to dôsledok toho, že sme to vyhodnotili ako porušenie 

finančnej disciplíny. Ja by som možno len v krátkosti citoval 

metodické usmernenie k výkonu finančnej kontroly: 

Finančnou kontrolou sa overujú vždy všetky relevantné skutočnosti, 

ktoré sú pre finančnú operáciu v danej fáze overovania platné. 

Zaplatenie faktúry od dodávateľa, overí sa súlad s rozpočtom 

orgánu verejnej správy, uzatvorenou zmluvou, resp. objednávkou, 

preberacím odovzdávacím protokolom. Základná finančná kontrola 

predstavuje inštitút, ktorý zabezpečuje okrem iného predchádzanie 

vzniku nedostatkov, podvodov, nezrovnalosti a korupcii pri 

hospodárení orgánu verejnej správy s verejnými financiami, ako aj 

to, aby orgán verejnej správy nevstúpil do takých záväzkov,       

na ktoré nemá krytie. Ak sú počas základnej finančnej kontroly 

identifikované nedostatky, je potrebné zodpovedným zamestnancom 

uviesť vyjadrenia v negatívnom variante, napr. vo finančnej 

operácii alebo jej časti, že nemožno v nej pokračovať a túto nie 

je možné vykonať. To bol ten prípad a to bolo, toto je 

legislatíva, resp. metodické usmernenie Ministerstva financií      

k výkonu finančnej kontroly. A čo sa týka toho overovania, resp. 

potvrdzovania vykonávania finančnej kontroly, opäť legislatíva 

podpisom v zmysle príslušných ustanovení zákona o finančnej 

kontrole sa rozumie vlastnoručný podpis, kvalifikovaný 

elektronický podpis alebo obdobný preukázateľný podpisový záznam    

v elektronickej podobe nahrádzajúci vlastnoručný podpis, ktorý 

umožňuje jednoznačnú preukázateľnú identifikáciu osoby, ktorá 
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podpisový záznam vyhotovila. Nie je prípustné podpisovať vykonanie 

základnej finančnej kontroly pečiatkou podpisu tzv. faxmile 

podpis. Takže toto bolo v podstate vyhodnotené preto, že tuto 

neboli splnené tieto atribúty a došlo k porušeniu finančnej 

disciplíny, a preto to bolo aj takto vyhodnotené. Čo sa týka 

ďalších informácií, v priebehu od zaslania správy boli uhradené 2 

čiastky ako vratka do rozpočtu, vrátené boli a to boli vrátené      

z finančného príspevku 214,30 EUR a z dotácie bolo vrátených 

1.500 EUR, ktoré boli aj v rámci námietkového konania predkladané, 

že teda je to neoprávnene tam uvedené a nie je to porušením 

finančnej disciplíny. Ja by som ešte možno poukázal, že tie 

nedostatky mohli byť širšieho charakteru, ale v spolupráci ešte aj 

s finančným odborom v období, to bolo I. polroku alebo skončenia 

I. polroku 2020 bola vykonaná taká kontrola, ktorá overovala 

doklady a predkladali doklady so správou, ktorú sú povinne 

predkladať raz za pol roka a už tu bolo zistené veľmi veľa 

nezrovnalostí a účtovných zle zaúčtovaných výdavkov. A v podstate 

v spolupráci s vtedajšou zástupkyňou na mieste finančného manažéra 

boli tieto nedostatky v spolupráci s konkrétnymi ľuďmi odstránené. 

Čiže my sme mali záujem od začiatku, jak sme tam prišli, až      

do ukončenia kontroly, aby boli veci posudzované správne, aby 

tieto veci boli preukázateľné a aby sme dali naozaj po prvej 

kontrole nejakú štandardnú latku na to, aby aj do budúcna vedeli, 

aký prístup my zvolíme. Čiže to bol z našej strany tento prístup. 

Posledné, čo by som možno povedal je, že v rámci toho procesu boli 

predložené opatrenia k správe, boli v termíne s tým, že sme ich 

museli vrátiť kvôli tomu, že tam boli niektoré opatrenia nie 

dostatočne prijaté. Takže tieto budeme očakávať, že nám ich 

doplnia a spravia. No a na záver by som možno povedal pár slov     

k tým sumám. Jedná sa o tých 1500 dotácia a tá suma je tam uvedená 

v tej informačnej správe, ktorá hovorí, ktorá sa má vrátiť, je to 

30.373,46, to sú rôzne služby, ktoré boli vykonané. Je to 33 

faktúr z rôznych oblastí, ktoré boli fakturované Kreatívnemu 

inštitútu. Celkovo bolo nejakých 269 faktúr. Čiže to je tak       

na počet tak veľa, ale vyzerá to hrozne, keď si to dáme           

na peniaze. 92.000 bola tá čiastka, ktorá bola kontrolovaná, resp. 

nekontrolovali sme osobné náklady a teda tá čiastka tvorila 

tretinu porušenia finančnej disciplíny. A preto v ďalšom         

po zastupiteľstve my budeme štandardne postupovať s tým, že dáme 

výzvu na vrátenie peňazí, a to nielen v súvislosti s uplatňovaním 

legislatívy, ale aj v súvislosti s uzatvorenou zmluvou.            

A uzatvorená zmluva hovorí o porušení finančnej disciplíny, tzn. 

§ 31, ods. 1. a) až dolu, tzn. akékoľvek porušenie finančnej 

disciplíny je dôvod na vrátenie peňazí. A tuto bol dôvod           

na vrátenie peňazí po písmeno b), kde došlo k neoprávnenému 

preplácaniu týchto faktúr. A na záver, viete, no my sme tu boli 

hodnotení v istom období, máme tam tú cenu Transparentná župa      

a toto moc dokopy s týmto fungovaním organizácie nejde. Takže 

myslím si, že do budúcna budeme sa snažiť byť tak, ako sme boli 

pri každom stretnutí nápomocní a snažili sme sa vysvetliť 

zástupcom CIT-u, že sme tu. Sú naša 50 percentná organizácia, nech 
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sa môžu na nás obracať kedykoľvek. Avšak túto trošku to 

pokrivkávalo, nebol z ich strany nejaký záujem sa radiť. Z mojej 

strany asi všetko. Potom budem očakávať otázky z vašej strany. 

Ďakujem pekne za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán hlavný kontrolór, za vysvetlenie tejto kontroly, 

alebo správy z kontroly Kreatívneho inštitútu Trenčín. To bola asi 

kontrola venovaná prvému roku pôsobenia a fungovania Kreatívneho 

inštitútu. Ja otváram teraz diskusiu k tomuto, k tejto kontrole 

alebo k tejto informácii zo správy o kontrole Kreatívneho 

inštitútu Trenčín. Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci. 

Pán poslanec Habánik. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážené panie 

poslankyne, páni poslanci, vážený pán hlavný kontrolór, hostia, 

médiá. Rád by som sa vyjadril k tejto predloženej správe, pretože 

sa ma to dotýka jednak ako predsedu Finančnej komisie 

Zastupiteľstva TSK, ale aj zástupcu jedného zo zriaďovateľov       

v dozornom orgáne tohto Kreatívneho inštitútu, neziskovej 

organizácie Trenčín, ktorá je práve založená za účelom 

implementácie Európskeho hlavného mesta kultúry 2026. Stále mám     

za to, že je to jeden z výnimočných projektov a že teda je dobré, 

že Trenčín získal, mesto Trenčín získalo takúto prestíž a mať 

možnosť byť hlavným mestom kultúry v roku 2026. Chcem oceniť aj 

iniciatívu Útvaru hlavného kontrolóra za to, že vlastne vykonal 

takú hĺbkovú kontrolu v tomto Kreatívnom inštitúte, pretože 

Kreatívny inštitút funguje od januára 2022, čiže ako keby mal     

za sebou účtovný aj kalendárny a hospodársky prvý rok činnosti    

a keďže ide o novú organizáciu, do ktorej vkladá Trenčiansky 

samosprávny kraj nemalé finančné prostriedky, je dobré vykonať     

v ňom kontrolu. Ak sa nejaké kontrolné pochybenia alebo zistenia 

nájdu, je dôležité, aby sa s tým Kreatívny inštitút vedel nejakým 

spôsobom zmysluplne a podľa odporúčaní Útvaru hlavného kontrolóra 

vysporiadať. Čo sa týka samotného predmetu výkonu kontroly, tak tá 

bola naplánovaná uznesením Zastupiteľstva TSK. Myslím, že to bolo 

v decembri 2022 a následne sme teda ešte pri podpisovaní zmluvy     

o finančnom príspevku pre rok 2023 do tejto zmluvy aj dopracovali 

vlastne podmienku umožnenia všetkých typov a druhov kontrol        

zo strany Útvaru hlavného kontrolóra v rámci Kreatívneho inštitútu 

ako neziskovej organizácie. Toto považujem za kľúčové a toto bola 

jedna z odporúčaní Finančnej komisie z januára tohto roka, pretože 

dozorná rada sa stretáva s dokumentami ex post až vlastne s ročným 

oneskorením, keď berie alebo prerokováva príslušné správy. Dozorná 

rada Kreatívneho inštitútu Trenčín má 5 členov, z toho 3 sú 

zástupcovia mesta Trenčín, 2 zástupcovia TSK, zasadala v tomto 

roku 2-krát. Prvýkrát dozorná rada zasadala 25. januára 2023, kde 

mala zobrať na vedomie správu o spôsobe využívania finančného 

príspevku za kalendárny rok 2022 a predložiť stanovisko Správnej 

rade Kreatívneho inštitútu Trenčín, tak sa aj stalo. Dozorná rada 

dala správnej rade 2 odporúčania, ktoré vyplývali z predloženej  

správy o využití finančných prostriedkov za minulý rok, jednak 
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smerom k BidBooku, tzn. že Dozorná rada nebola celkom presvedčená 

o tom, že finančné prostriedky, ktoré Kreatívny inštitút používa 

na svoju činnosť, sú priamo previazané s tými aktivitami, ktoré sú 

pomenované v BidBooku. To je ako keby biblia pre Kreatívny 

inštitút z hľadiska príprav Európskeho hlavného mesta kultúry 

2026. Tu vlastne sme už aj na Dozornej rade cítili, že ako keby 

ten manažment tejto neziskovej organizácie nedokázal nám dosť 

dobre vysvetliť zameranie jednotlivých aktivít práve vo vzťahu     

k tomuto BidBooku. Potom sme mali zasadnutie v júni tohto roka, 

kde sme teda mali preskúmať ročnú účtovnú závierku za minulý rok  

a znova predložiť stanovisko Správnej rade. Jednalo sa účtovnú 

závierku, ktorá bola overená nezávislým audítorom. Nezávislý 

audítor konštatoval, že účtovná závierka poskytuje pravdivý       

a verný obraz o finančnej situácii účtovnej jednotky, tzn. 

Kreatívneho inštitútu Trenčín, k 31. decembru 2022 a výsledku jej 

hospodárenia za rok, končiaci sa k uvedenému dátumu podľa zákona 

č. 431/2002 Z. z. zákona o účtovníctve. Okrem iného audítor je 

vždy povinný upozorniť Dozornú radu na niektoré zistenia, ktoré 

nájde. Audítor uvádza, že neexistujú zistenia, ktoré by mal uviesť 

pre Dozornú radu. Audítorom bola firma Audit Consulting s.r.o.     

z Prešova, zodpovedný audítor Ing. Ivan Bošela. Preto som rád, že 

sa prichádza práve po prvom roku fungovania tejto neziskovej 

organizácie s kontrolnými zisteniami, ktoré dal Útvar hlavného 

kontrolóra (ÚHK), pretože tie by mohli pomôcť samotnej činnosti 

tejto organizácie. Tzn. nastaviť im všetky finančné, účtovné 

pravidlá tak, aby boli hospodárne, efektívne a transparentné. Ja 

som sa oboznámil dôsledne so správou, ktorú dnes prerokovávame     

a predkladal ju pán hlavný kontrolór a ďakujem za ten objektívny 

obraz, ktorý bol v tejto kontrole a chcem povedať, že pre mňa ako 

člena alebo predsedu Dozornej rady vyplýva z toho jednoznačný 

záver tak, ako je uvedený v tých záveroch z tejto kontrolnej 

správy. Kreatívny inštitút, n. o. Trenčín by mala vrátiť tie 

finančné prostriedky, ktoré boli uznané, alebo ktoré boli popísané 

ako neoprávnene použité podľa toho príslušného ustanovenia        

vo výške 30.373,46 EUR v termíne, ktorý asi dostali v rámci 

kontroly, alebo ktorý dostanú v rámci uznesenia Zastupiteľstva 

TSK. Ak sa tak nestane, tak TSK by mal postupovať tak, že požiada 

o vrátenie celej zvyšnej časti tej dotácie, ktorá bola poskytnutá 

a nebola použitá v uplynulom kalendárnom roku. Tu chcem pre 

poslancov uviesť, že vlastne organizácia nevyčerpala celý ten 

finančný príspevok, iba zhruba asi 30, 32%. Čiže je tam ešte viac 

ako 412.000 euro, ktoré boli nečerpané z minulého roka. Čiže ak by 

nedošlo k vráteniu tých finančných prostriedkov, ktoré sú, 

uvádzané v tomto kontrolnom zistení, súhlasím s tým, aby bol 

vrátený celý tento finančný príspevok a samozrejme, ak by ani toto 

nemalo nastať zo strany Kreatívneho inštitútu n. o. Trenčín, je      

na zriaďovateľoch, aký krok bude nasledovať potom. Zriaďovateľmi 

sú mesto Trenčín a TSK. Ak sa nestane ten moment číslo 1, tzn. že 

Kreatívny inštitút neprijme opatrenia na odstránenie týchto 

nedostatkov a manažment tejto organizácie nezačne pôsobiť v zmysle 

usmernení ÚHK a ďalších, veď predsa je tu aj Finančný odbor        
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a ďalšie odbory, ktoré vedia pomôcť nastaviť všetky tie procesy 

manažmentu, riadenia a tej ekonomickej zložky tohto inštitútu tak, 

ako sa na orgán, ktorý hospodári s verejnými financiami patrí. Tak 

nebudem pokračovať ako zástupca jedného zo zriaďovateľov           

v Dozornej rade tohto Kreatívneho inštitútu, pretože nie je možné 

pracovať v stupni nedôvery. Pracovať sa dá vtedy, keď existuje 

dôvera medzi Správnou radou, Dozornou radou, ale aj manažmentom 

toho Kreatívneho inštitútu a príslušnými zastupiteľstvami, či už 

na úrovni mesta alebo TSK. A musím povedať, že úprimne je to 

čestná funkcia. Mne sa nechce rok alebo 2 po termíne alebo        

po zistení kontroly odpovedať na niektoré otázky, ktoré potom budú 

z toho dostávať a my sme ich nemohli prerokovať na Dozornej rade, 

pretože Dozorná rada dostáva dokumenty tak, ako ich dostáva. 

Plánujem teda v zmysle týchto záverov kontrol zvolať Dozornú radu, 

kde by sa Dozorná rada mala zaoberať zisteniami, či už ÚHK, ale aj 

mesta Trenčín, mala by sa zaoberať uzneseniami príslušných 

zastupiteľstiev a mala by jasne manažmentu tejto neziskovej 

organizácie vydať usmernenia, odporúčania vo vzťahu k záverom, 

ktoré sú v týchto kontrolných zisteniach uvedené. Ďakujem ešte raz 

za výkon kontroly. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán rektor, ďakujem aj ja veľmi pekne. Nech sa páči, ďalší         

do diskusie? Pán poslanec Mičega. 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

Ďakujem, pán predseda. Ja by som poprosil, že by to bola riadna. 

Som sa omylom prihlásil k faktickej. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Hej, nech sa páči. Nebudeme po minúte, po dvoch vypínať. 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

Ďakujem veľmi pekne. Takže vážený pán predseda, vážené kolegyne, 

kolegovia, ostatní prítomní, ja by som sa tiež pridal v jednej 

veci ku kolegovi Habánikovi a to v tom, že ďakujem pánovi 

kontrolórovi za materiál, ktorý sme dostali. Je pravda, že každý 

poslanec má nejaké svoje iné povinnosti a tento materiál nie je     

v kapacitách, aspoň teda za mňa, keď hovorím, aby som si ho takto 

podrobne dokázal naštudovať a vlastne ani sa nedá, nemáme 

podklady. Takže ďakujem. Ja tak na úvod by som povedal, 

financovanie Európskeho hlavného mesta kultúry prostredníctvom 

tejto neziskovej organizácie, ja môžem vnímať z takých 3 bodov,    

z 3 pozícií. Jednou je mesto Trenčín, kde som poslancom a mesto 

Trenčín je spolufinancovateľom tejto neziskovky. Druhé miesto 

alebo druhá pozícia je poslanec TSK, to som teraz tu na tejto 

pôde. A zhodou okolností aj z pozície tretej, samosprávy 

Trenčianske Teplice, kde mesto Trenčianske Teplice bolo spolu 

podpisovateľom memoranda, keď sa úplne na začiatku išlo do tohto 

projektu. Takže ja to uchopím a idem odzadu. Čo sa týka mesta 

Trenčianske Teplice, tu by som aj tlmočil zastupiteľom TSK, aj 

tebe pán predseda, že mesto Teplice išlo do tohto projektu 

celkového, teraz Európske hlavné mesto kultúry s nejakými 

očakávaniami. Možno takisto očakávania mali aj iné samosprávy, 

ktoré videli v tom prínos pre náš región, nielen mesto Trenčín. 
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Niektorí samozrejme v tom aj vidia. Ja by som tlmočil, že mesto 

Trenčianske Teplice do dnešného dňa nevie, či vôbec bude mať       

z tohto projektu čo i len jedno jediné euro. Zároveň by som si 

dovolil tlmočiť jedno, hľadám to kulantné slovo, no poviem, 

rozčarovanie. Tento mesiac sa otvorila slávnostne budova kina 

Hviezda, kde teda majú prebiehať hlavné aktivity tohto Kultúrno-

kreatívneho centra, vrátane tejto našej neziskovky, o ktorej sa 

teraz bavíme a predstavte si, že táto slávnosť sa samozrejme 

zaobišla, nikto netvrdí, že nemohla, ale bez akéhokoľvek, čo i len 

pozvania zástupcu jedného z troch členov, ktorí spolu podpisovali 

memorandum. Toto dávam iba na misku váh, aby ste vedeli ako 

funguje Európske hlavné mesto kultúry aj voči iným samosprávam     

a voči samosprávam, ktoré na začiatku, keď sa ten projekt začínal, 

tak boli, dobre, poviem to tak, že boli osožné k tomu, aby 

finančné prostriedky, o ktorých sa tu teraz bavíme, malo mesto 

Trenčín, ale keď už tie finančné prostriedky má, tak tie 

samosprávy sú mu zbytočné. Takto to chápem ja, takto to tu tlmočím 

za mesto Trenčianske Teplice. Potom je tu druhá pozícia, mesto 

Trenčín. Samozrejme, že nie každého z vás to musí zaujímať, ale 

dovolím si vám upriamiť pozornosť na transparentnosť nakladania 

finančných prostriedkov alebo s financiami mesta. Ja to poviem 

svojimi slovami, s prepáčením, transparentný Trenčín je taký, že 

aj ten záchodový papier, keď ideme obstarávať, tak to dostávame 

ako materiál na zastupiteľstvá a schvaľujeme verejné obstarávanie, 

schvaľujeme zámer vyhlásiť a ešte potom pomaly zmluvy až         

do posledného detailu. Bavíme sa tu o zmluvách rádovo niekoľko 

tisíc, desiatok tisíc, nepresahujúcich 100.000,-. No čuduj sa 

svete, zmluva o poskytnutí dotácií na činnosť Kreatívneho 

inštitútu Trenčín zo strany mesta, tzn. to, čo sa tu my bavíme, 

TSK že prispelo, tak prispelo aj mesto Trenčín, prešlo aj takým 

zaujímavým postupom. Ste tu väčšina z nás členovia, či už priamo   

exekutívy, tzn. starosta, primátor, alebo aj poslanci samosprávy 

miestnej. No ja vám poviem tak, že zmluva na poskytnutie dotácie 

vo výške 850.000,- ak sa nemýlim, je to tá zmluva z mesta, bola 

schvaľovaná tak, že my sme vlastne v rozpočte vyčlenili financie, 

ktoré mali ísť na tento inštitút, ale text zmluvy, jej obsah 

neprešlo schvaľovaním Mestského zastupiteľstva. Pán primátor mesta 

Trenčín sa priamo pri podpise zmluvy neziskovej organizácie 

odkázal nie na uznesenie, ktorým by bol text, vrátane tých 

financií schválený, ale odkázal sa im na uznesenie 48 z februára 

2023 a prosím pekne, toto uznesenie je len uznesením o tom, že 

vyčleňujeme financie na to. Možno niekto povie, po právnej stránke 

je v poriadku, tak z hľadiska transparentnosti neviem 

identifikovať, aký význam je toho, že záchodové papiere 

schvaľujeme na zastupiteľstve a takto významnú zmluvu nie. Ale čo 

je podstatné, to sa týka aj kontroly vo väzbe na nás na TSK, je 

to, že v tej zmluve, dám výňatok, je uvedené, že: - zúčtovať 

poskytnutú dotáciu musí tá nezisková organizácia, prosím pekne,     

do 31.7.2024. To je do budúceho roku do prázdnin a zároveň, že 

nevyčerpané financie musí vrátiť najneskôr do júla 2024, budúceho 

roku. Takto bola podpísaná zmluva, takto bola zverejnená, odkázaná 



14 

 
na uznesenie, kde sa len vyčlenili peniaze. O transparentnosti 

však hovorí dodatok číslo 1 k tejto zmluve. Opäť je podpísaná 

mestom Trenčín a má väzbu na kontrolu, ktorá prebieha podľa mňa aj 

u nás a to sa opýtam potom hlavného kontrolóra. Pán primátor mesta 

Trenčín transparentným spôsobom bez súhlasu zastupiteľstva, tu už 

neexistuje žiadne uznesenie, nič. Nemám aspoň o tom vedomosť.      

A časovo to ani nebolo možné, lebo v tom dodatku sa odvoláva      

na zákon o Európskom hlavnom meste, ktorý bol schválený v máji. 

Zmluva bola podpísaná, ak sa nemýlim, v auguste a medzitým malo 

zastupiteľstvo mesta Trenčín iba jedno júnové zasadnutie. Tzn. 

muselo by to byť tam. Priznám sa, bol som na celom, neviem o tom, 

že by to tam bolo. Dal som si aj tú robotu, pozrel som si to     

na webe. Neni. A ja vám poviem, čo hovorí tento dodatok. Tento 

dodatok, prosím o transparentnosti a nakladaní s finančnými 

prostriedkami nemá nič spoločné. Tú zmluvu, ktorou sme poskytli 

státisícovú dotáciu, tak dáva pán primátor dodatkom, že nebude 

vyúčtovaná v júli budúceho roku, ale prosím pekne, bude vyúčtovaná 

15. 1.27, po ukončení prakticky všetkých aktivít EHMK, po ukončení 

volebného obdobia. Možnože bude pokračovať ďalej. Zároveň v tej 

zmluve, kde sa finančné prostriedky poskytli, je uvedené, že budú 

použité, hovorím, použité do 31. júla 24. Zároveň dodatkom pán 

primátor hovorí o tom, že budú použité do 31. 12. 26. Takže prečo 

som to chcel povedať, aby ste vedeli a aby sme na materiál, ktorý 

pojednáva o kontrole a nehospodárnom nakladaní, nepozerali len, že 

to je možno nejaké slová, ja neviem, čo mám vidieť za tým, ani 

čítať. Ja nejdem teraz tvrdiť, či je niečo zákonné, nezákonné. 

Chcem len povedať, že viac ako 800.000, státisícová hodnota, ktorú 

mesto Trenčín, obyvatelia mesta Trenčín, verejná správa vyčlenila 

na fungovanie organizácie, o ktorej sa tu dozvedám, že viac ako 

30% použila v rozpore so zákonom, tak táto organizácia zo strany 

jedného zriaďovateľa, to je mesta Trenčín, nebude prakticky môcť 

byť kontrolovateľná. Nebude môcť byť kontrolovateľná z dvoch 

dôvodov. Jeden dôvod je, že finančné prostriedky sa môžu použiť až 

do konca roku 26 a predložiť vyúčtovanie majú v 2027. Dôkaz toho, 

že je nekontrolovateľná, je aj zajtrajšie rokovanie Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne, kde som si prečítal materiál, ktorý je 

rozsiahlejší oproti tomu, čo máme tu a samozrejme, lebo tam sa ide 

do niektorých iných detailov a na viaceré kontrolované veci pani 

hlavná kontrolórka mesta Trenčín, prosím pekne, odpovedá, že 

odkazuje sa na ten dodatok a odpovedá, nie je možné vykonať 

kontrolu. Nie je možné vykonať, nie je možné vykonať, atď. Tzn. že 

dosah toho dodatku podpísaného štatutárom mesta Trenčín je vidno 

už pri kontrole počas účinkovania alebo činnosti prvého roku tejto 

neziskovky. Ja som neni ekonóm, ja si netrúfam hodnotiť veci      

do detailu, ale za TSK poviem a myslím, že, že sa so mnou teda asi 

nebude nikto prieť, ani raz som tu nevystúpil voči tomuto 

projektu, ani raz som nemal záujem vystúpiť voči tomuto projektu, 

skôr naopak, teda bral som to tak, že ako osoba, ktorá je v troch 

samosprávach, presne, ktorých sa to týka a ktoré podpísali aj to 

memorandum, tak som to bral tak, že urobím, čo sa bude dať a aj 

prípadne byť ticho niekedy je možno pomoc. Ale v tomto momente, 
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keď ma upozornia ľudia na to, že sa tam mrhá finančnými 

prostriedkami, že dnes nie je možné zo strany mesta kontrolovať 

ich tok a TSK, viď, vykoná kontrolu, ale tak isto, ako povedal pán 

kolega docent Habánik, že niektoré veci sa Dozorná rada dozvie ex 

post. Nevidím, že mesto, resp. že TSK by sa mohol ďalej, nechcem 

povedať, pýšiť, ale hrdiť titulom najtransparentnejšia župa, ak sa 

nevykoná a poprosím, použijem taký expresívny možno výraz, ale 

okamžitá bezodkladná náprava zo strany CIT, tzn. tej neziskovky     

a zároveň zo strany druhého zriaďovateľa tejto neziskovky. Ešte si 

dovolím dať do pozornosti všetkým vám jednu vec a opätovne, ja 

nejdem tvrdiť, že to je v rozpore so zákonom, len vám chcem 

povedať, že mesto Trenčín má transparentne nevyobstaraného práv-

neho zástupcu 10 rokov, opakujem, transparentne nevyobstaraného. 

Totižto je to firma, ktorá je právny zástupca mesta. Dúfam, že     

na nikoho nezabudnem. Zároveň je právny zástupca Sociálnych 

služieb zriadených mestom, zároveň je zástupca mestského 

hospodárstva, to sú Technické služby, zároveň je zástupca, čo to 

tam ešte máme, Parkovacej politiky. Jednoducho, ale 5 inštitúcií, 

z každej berie mesačne transparentne nevyobstaranú odmenu a tá 

odmena doteraz činí cca 650.000 EUR. Možno nepodstatné voči TSK, 

ale prečo to hovorím. Tá istá firma nevyobstaraná zastupuje 

nezávislú tú našu neziskovku. Tam má ďalší príjem. Takže dokopy to 

bude už okolo 800.000. A prečo to hovorím? Povedzte mi, prosím vás 

pekne, a to je otázka na pána kontrolóra, na ktorú ak vie 

odpovedať, poprosím odpoveď, ak nie teda aspoň jeho úvahu, akým 

spôsobom dokáže alebo by mala dokázať právna firma, ktorá bude 

zastupovať nezávislú, alebo teda neziskovku zriadenú mestom voči 

tomu istému mestu, ktoré jej dáva peniaze a zastupuje obidva tieto 

subjekty. Tzn. že ak neziskovka povie, že nevráti peniaze a je 

zastúpená právnou firmou tou istou ako mesto, ktoré ich od nej 

bude pýtať. Ja by som sa chcel opýtať, či minimálne v tomto možno 

nie zákonný, ale určite nejaký konflikt záujmov bol. A to hlavne 

preto, že mám informáciu, že bola neobstaraná táto firma. Ja 

ďakujem za pozornosť, ospravedlňujem sa, že po dlhšej dobe takto 

dlhší príspevok, ale státisíce si zaslúžia pozornosť. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec za príspevok a vystúpenie        

k tomuto bodu. Pán hlavný kontrolór, boli tu nejaké otázky, a ak 

treba ešte niečo dodať k tej informácii z tej správy, tak nech sa 

páči, pán hlavný kontrolór. Ja sa vyjadrím nakoniec. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Čo sa týka toho stretu záujmov. Je to dosť, si myslím problém, 

pretože tak my budeme prostredníctvom nášho Odboru právneho 

postupovať ďalej, tzn. bude tu výzva na zaplatenie. V prípade, že 

sa odvolajú, resp. napíšu odvolanie na vyššiu inštanciu, ktorým je 

predseda a tam bude konečné rozhodnutie vrátiť peniaze. U nás je 

to trošku také tiež zapeklité, ale nie tak ako na meste, že aj my 

platíme právne služby neziskovej organizácii, ktorá potom používa 

právne služby proti nám. Ja len toľko k tomu, to je proste vec 

advokátskej komory, atď., atď.. Podľa mňa to je neprípustné, si 

myslím, čo sa týka zastupovania jednej, druhej strany v rovnakých 
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prípadoch. Ale to už je potom na štatutárnom zástupcovi mesta, či 

aj keď bude podaná nejaké výzva, či odpustenia, odpustiť, to už 

neni u mňa. Čo sa týka ešte potom tej sumy a toho postupu, už som 

ho naznačil. Viete, ani ja, ani kontrolná skupina sa nejakým 

spôsobom nechcela vyvŕšiť na nejakom Kreatívnom inštitúte. My sme 

fakt išli štandardným postupom, štandardnými metódami, aby sme 

teda preukázali a výsledok kontroly s tým, že v podstate výsledky 

neboli z ich strany prijaté a teda zostáva tá čiastka, ktorú je 

treba vrátiť. A teda ďalšou vecou je, či pokračovať, nepokračovať. 

My sme s týmto nikdy nešli do kontroly, my sme teda deklarovali, 

že je tu nejaký inštitút, ktorý má zabezpečovať verejnoprospešné 

služby v oblasti kultúry a plnenia tých zámerov, ktoré sú 

pretavené v BidBooku. Ja neviem, akí sú to kultúrnici. Mňa to 

nezaujíma, mňa zaujímali peniaze. Keďže mňa zaujímali peniaze, 

zaujímalo, ako ich minuli, či ich minuli tak, ako mali a či bola 

dodržaná legislatíva. Záver pre mňa - legislatíva dodržaná nebola 

a hlavne si treba uvedomiť aj do budúcna aj zo strany KITu, že to 

nie je len o zákone o finančnej kontrole. Zákon o finančnej 

kontrole má aj inštitúty správnych deliktov. Tak isto to má aj 

zákon o účtovníctve, inštitút správneho deliktu. A do budúcna sa 

môže stať, že teda bude ešte niekto, kto podá prostredníctvom 

orgánu návrh na udelenie pokuty. Čiže tu nastane a tie závery, 

ktoré tu boli, ja aby som ich dal na pravú mieru. Čo sa týka 

finančného príspevku, pôjdeme touto cestou. Čo sa týka dotácie      

a vymáhania 1.500 EUR, tuto zaniklo, vzhľadom k tomu, že nám tieto 

peniaze vrátili. A tie odporúčania, že teda nevrátia, no je 

prirodzené, že keď niekto vám nevráti peniaze, ho ďalej nemôžte 

financovať. To je to isté, ako keby ste chceli pri nesprávnom 

zúčtovaní dotácií dostať ďalšiu dotáciu. To proste nejde. Logika 

veci káže, že teda môžem ťa financovať, keď si plníš svoje 

podmienky a dodržiavaš pravidlá. Z mojej strany všetko. Ďakujem 

pekne, pán predseda. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pán hlavný kontrolór, ďakujem veľmi pekne za prednesenie tej 

informácie a hlavne teda ozrejmenie tých výsledkov, ktoré boli 

vykonané poča tejto kontroly a závery z tejto kontroly. V prvom 

rade chcem povedať, že táto kontrola bola plánovaná. Nebolo to 

nejaký na základe nejakého anonymu alebo nejakých ďalších vecí, 

kde sme sa teda dohodli, že budeme kontrolovať túto novozaloženú 

neziskovú organizáciu, ktorá má manažovať Európske hlavné mesto 

kultúry 2026. A som rád, že táto kontrola prebehla hneď za prvý 

rok tohto fungovania Kreatívneho inštitútu Trenčín, kde teda 

podotýkam, sú zakladatelia mesto Trenčín a TSK. Dohodli sme sa, že 

všetky tie veci, ktoré nebudú korektné, nebudú správne, sa spíšu    

v tejto správe. Výsledok tejto správy z tejto kontroly máte 

možnosť vidieť, mali ste možnosť sa s ním zoznámiť, oboznámiť. Nie 

je to žiadna politizácia žiadneho procesu Európskeho hlavného 

mesta kultúry, pretože tak ako hovoril aj pán hlavný kontrolór, 

táto kontrola začala v januári. V januári tohto roka. Správa  

svetlo sveta, kedy v auguste, v septembri. V septembri. Dokonca 

teda hlavný kontrolór ešte aj vyzval zástupcov CITu, aby 
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podopĺňali všetky tie podklady, ktoré mu chýbali. A tak isto ako 

aj na župe, aj na iných organizáciách, keď sa kontroluje, tak 

vtedy predloží sa súpis, čo všetko máte doložiť a dáva sa aj 

čestné prehlásenie, že to sú všetky doklady, ktoré máme           

k dispozícii. Tento materiál je vlastne, aj tieto doklady máte, 

kde teda bolo napísané, že žiadne ďalšie iné údaje, materiály, 

doklady, prílohy faktúr, atď., atď. už nie sú. Takže bolo dodané 

všetko. Ja by som povedal také 2 závery. Jeden sa týka teda tých 

finančných záležitostí a druhý záver zo strany Trenčianskej župy 

sa týka personálnych záležitostí. Tá prvá - finančné záležitosti, 

jasné, že budeme trvať na vrátení nevydokladovaných faktúr        

vo výške viac ako 30.000 EUR. To pôjde správnym konaním, odvolajú 

sa, atď.. Proste na tomto budeme trvať, aby KIT vrátil do rozpočtu 

Trenčianskej župy 30.300 EUR a gro asi alebo možno 100% práve       

z týchto vrátených finančných prostriedkov bolo fakturovaných     

na právne služby, plus mínus. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Nebolo to. Bolo to 33 faktúr, ktoré boli vystavené, z jednej 

tretiny boli právne služby. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Z jednej tretiny z tých 30.000 EUR bolo, áno, bola tretina, čiže 

10.000 boli za právne. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Tam bolo 10 faktúr. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Za právne služby, hej? 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ostatné boli marketingové, služby marketingových poradcov, 

školenia. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Dovtedy, ak nebudú vrátené tieto finančné 

prostriedky, pozastavíme platby a financovanie Kreatívneho 

inštitútu Trenčín zo strany Trenčianskej župy a bude zadržaná aj 

teraz poslaná tranža, ktorá mala ísť teda podľa zmluvy Kreatívnemu 

inštitútu Trenčín tento rok asi vo výške viac ako 130.000 EUR.     

A tak ako sa hovorí, ako my musíme mať vysporiadané svoje finančné 

záležitosti, podlžnosti voči riadiacim orgánom, voči štátu, všade 

sa nás to pýtajú, tak tieto podlžnosti a tieto nezhody chceme mať 

vysporiadané čo najskôr zo strany Kreatívneho inštitútu Trenčín. 

Trenčianska župa a ja pevne verím, že aj vy ako poslanci, ktorí tu 

sedíte, chce naďalej pokračovať vo financovaní tohto jedinečného 

projektu, ktorý má priniesť naozaj nielen Trenčínu, ale celému 

regiónu veľa ďalších možností, čo sa týka kultúry, podpory 

kultúry, podpory kreativity a veľa, veľa ďalších vecí. Takže sme 

pripravení naďalej financovať tento projekt samozrejme za pod-

mienky, ktorú som povedal, že CIT musí vrátiť tých 30.300 EUR, 

30.000 a 300 EUR do rozpočtu Trenčianskej župy a že sa urobia       

v Kreatívnom inštitúte Trenčín poriadky. Nadviažem na slová pána 

rektora Habánika, vieme, že v tomto BidBooku, v tejto ponuke mala 

byť Trenčianska univerzita Alexandra Dubčeka jednou z inštitúcií, 

ktorá mala kontrolovať ten výkon, tú výkonnosť celého tohto 
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projektu po dobu 5 rokov. Bohužiaľ Trenčianska univerzita nie je 

tou inštitúciou, ktorá to kontroluje a ja som toto hovoril aj         

na Správnej rade, kde teda CIT sa rozhodol, že túto výkonnosť bude 

kontrolovať sám cez ľudí, ktorí sú v CITe zamestnaní. Je to 

určite, je to človek alebo žena, ktorá je zo zahraničia. Určite má 

veľké kvality, ale kontrolovať sami seba, teda výkonnosť, nemyslím 

teraz účtovné veci, atď., ale celkovo výkonnosť, čo ten projekt 

prináša mestu, čo ten projekt prináša regiónu, sami sebe, sami 

sebou si myslím, že nebolo korektné. Sú z toho zápisy. A toto 

porušenie finančnej disciplíny, ktoré vyplýva z tejto správy, 

zopakujem znova, budeme žiadať od Kreatívneho inštitútu Trenčín 

vrátiť. Tieto finančné prostriedky, ktoré boli zadefinované        

z tejto kontroly hlavným kontrolórom. Druhá vec, ktorú chcem 

navrhnúť a teda aj urobím je to, že chcem zvolať čo najskôr 

Správnu radu Kreatívneho inštitútu Trenčín, kde chceme schváliť     

a celá Správna rada schváli podmienky nového výberového konania aj 

s tými požiadavkami na človeka, na manažéra, ktorý bude riadiť 

Kreatívny inštitút Trenčín. Viete, že prvá riaditeľka Kreatívneho 

inštitútu Trenčín Lucia Dubačová, videli ste ju tu na zastupi-

teľstve, keď boli tento projekt predvádzať, predstavovať vám ako 

poslancom, tak sa vzdala tento rok postu riaditeľky Kreatívneho 

inštitútu Trenčín a na augustovej Správnej rade bola Správnou 

radou schválená umelecká riaditeľka aj do pozície riaditeľa 

Kreatívneho inštitútu Trenčín, čiže aj štatutára Kreatívneho 

inštitútu Trenčín. Myslím, že toto nie je dobré a hneď zajtra 

pôjde na pani predsedkyňu Správnej rady Kreatívneho inštitútu 

Trenčín táto požiadavka, aby čo najskôr zvolala Správnu radu, aby 

sme si schválili transparentné podmienky výberového konania. A to 

musí byť manažér, to musí byť človek, ktorý to dokáže manažovať, 

lebo všetky tieto veci vychádzajú z čoho, z personálnych vecí. 

Všetko je všetko o ľuďoch a na konci dňa sú naozaj za všetkým, aj 

za týmito pochybeniami ľudia. Nie je to pes, nie je to auto, nie 

je to stroj, nie je to počítač. Sú to ľudia. A druhú vec, ktorú 

budem žiadať, keďže dobre viete, 3. júla sme schválili výmenu 

člena Dozornej rady za Trenčiansku župu, už 3. júla s účinnosťou 

od 5. júla, namiesto Richarda Takáča má byť, má zastupovať 

Trenčiansku župu a resp. vás zastupiteľov v Dozornej rade Máčeková 

Zuzka. Doteraz, aj keď bola Správna rada v auguste, doteraz táto 

zmena nebola realizovaná a tá prvá žiadosť išla na Správnu radu už 

11. augusta a teraz druhýkrát tá žiadosť išla 14. septembra. Takže 

to budú 2 veci personálne, ktoré budem hneď, najneskôr zajtra 

žiadať predsedkyňu Správnej rady, pretože je teda vidieť, že       

za ten prvý rok fungovania Kreatívneho inštitútu Trenčín chýbajú 

personálne kapacity v tejto organizácii. Chýbajú tam možno správni 

ľudia a znova to zopakujem, hovoril som to verejne aj na tomto 

zastupiteľstve, teda na tých predchádzajúcich zastupiteľstvách, 

podľa mňa Kreatívny inštitút Trenčín by mal mať ľudí, či už       

na dohodu, na polovičný úväzok alebo proste v nejakom pracovno-

právnom vzťahu. Ľudí, ktorí by zastupovali jednotlivé druhy 

umenia, umelcov tu v Trenčíne, resp. v Trenčianskom kraji. Mal by 

niekto zastupovať napr. folklór, mal by niekto zastupovať 
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alternatívne umenie, možno divadlo, a ďalšie takéto veci. Naozaj 

to umenie a tej kultúry tu v Trenčíne a na okolí je veľmi veľa.    

A myslím si, že potom aj tá nekomunikácia, alebo tie nedorozume-

nia, ktoré vznikajú aj v tejto kultúrnej obci tu v Trenčíne, ale 

aj na okolí, by nevznikali a každý by mal takéhoto zástupcu. 

Myslím, že to je jeden z manažérskych krokov, ktorý treba urobiť, 

aby Kreatívny inštitút Trenčín začal poriadne fungovať.           

A samozrejme odstrániť všetky tie veci, ktoré hlavný kontrolór 

rozpráva z pohľadu účtovníctva. Verejné obstarania a veľa veľa 

ďalších vecí. A ak teda tieto finančné prostriedky vrátia, tak 

budem navrhovať, ak budeme pokračovať vo financovaní, keď ich 

vrátia, čo chceme, tak aby tie finančné prostriedky, ten finančný 

príspevok nebol použitý na právne služby Kreatívneho inštitútu 

Trenčín do budúcna. Toľko z mojej strany. Nech sa páči, ešte 

niekto do diskusie? Pán poslanec Mičega s faktickou. 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

Ďakujem, pán predseda. Ja len chcem potvrdiť tvoje slová, ďakujem, 

že si ich povedal, že boli z tvojich úst. Ja som ich pre časový 

limit už nestihol a nechcel som z tej čiastočnej ekonómie 

odchádzať do iných vecí. Ja sa stretávam, napriek tomu že moja 

odbornosť je úplne inde, ale stretávam sa s ľuďmi z tej kultúrnej 

obce a hlavne teda aj s tými, jak to poviem, domácimi, nazvem to 

tak a rozčarovanie slovo je veľmi slabé z hľadiska toho, čo cíti 

kultúrna obec v Trenčíne a regióne Trenčín. Jednoducho 

nekomunikuje s nimi CIT-ko, nemajú možnosť prezentácie, sú 

odstrihnutí nielen od informácie, ale hlavne financií. Všetky 

výhovorky, ktoré idú od inštitúcie voči týmto drobným, nazvem to, 

subjektom alebo aj dlhoročným veľkým, pôsobiacim na území nášho 

kraja sú v tom, že neboli v BidBooku, neboli pri tom schvaľovaní     

a ten proces musí prechádzať všetky platby a všetky súhlasy cez 

tie nanominované niektoré firmy. Ja len poviem na rovinu, že ja 

som si pod tým predstavoval, že Trenčín, máme tu folkloristov, 

máme tu, oni ani nevedia, že ako sa vôbec dostanú k jednému euru    

a nieto ešte, aby mohli vôbec niečo zrealizovať. A k tej perso-

nálnej obsadenosti tých ľudí, tam ani nebudem hovoriť. Poviem vám 

jednu poznámku iba, je to z našich peňazí, je to, čo tu tiež teraz 

pán kontrolór kontroloval, tam sú duplicitne preukázané, čo mám   

od ľudí verifikované, že boli zamestnané na meste a presne ten 

istý čas platený na tejto neziskovke. Tzn. takéto duplicitné 

platby mzdové a takéto náklady sú tam. A to mám od ľudí, ktorí mi 

to vedia preukázať. Ja nebudem chodiť snoriť, nech si každý vstúpi 

do svedomia z tých, ktorých sa to týka. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže zopakujem to, čo som povedal v krátkosti, všetko je naozaj      

o ľuďoch. Treba to personálne obmeniť, aby naozaj ten CIT 

fungoval. Som rád, že sme to zachytili hneď v prvom roku 

fungovania Kreatívneho inštitútu, je ešte stále čas. Trenčianska 

župa chce byť partnerom CITu aj Európskeho hlavného mesta kultúry 

2026. Chceme, aby tento projekt bol úspešný, chceme ho naďalej 

financovať, ale za tých podmienok, že sa vrátia tie finančné 

prostriedky, mesto tam uprace tak, ako to má fungovať podľa 
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jednotlivých zákonov a že teda personálne začne Kreatívny inštitút 

Trenčín fungovať inak ako doteraz. Trenčianska župa bola         

na začiatku, tiež mesto Trenčín, ak si pozriete tieto hodnotenia 

medzinárodnej komisie, tak jeden z dôvodov, prečo aj mesto Trenčín 

získalo EHMK, postúpilo do druhého kola z tých deviatich medzi 3 

mestá na Slovensku do finále bolo to, že je tam silná podpora, že 

cíti komisia, medzinárodná komisia aj silnú podporu, ale tú 

politickú podporu zo strany regiónu. Takže chceme byť naďalej 

partnerom, nezakrývame si oči. Som rád, že pán hlavný kontrolór      

na toto upozornil. CIT to musí odstrániť, personálne urobiť zmeny, 

výmeny v CITe aj na poste štatutára a myslím si, že sa to celé 

rozbehne, aby naozaj v roku 2026 mohli povedať, že tento projekt 

Európskeho hlavného mesta kultúry bol úspešný a priniesol vyššie 

HDP do tohto regiónu, priniesol ďalšie pracovné nové príležitosti, 

ďalších ľudí zo zahraničia. A myslím, že jeden z tých úspechov 

alebo jeden z tých úspešných krokov bude aj to, alebo aby sme sa 

dostali k tomu úspechu, keď sa začne komunikovať viacej s touto 

kultúrnou umeleckou obcou tu v Trenčíne, ale aj v celom okolí. To 

je všetko. Takže ďakujem veľmi pekne za túto debatu a teraz sa vás 

chcem spýtať, lebo každý to uznesenie má, že berie na vedomie 

zastupiteľstvo. Chcete o tom hlasovať? Nikto v rozprave nedal,     

v diskusii nedal žiadny návrh na zmenu uznesenia, tak si myslím, 

že môžeme teda hlasovať asi naraz o obidvoch týchto uzneseniach. 

Jednak, že berieme na vedomie správu z kontroly plnenia uznesení 

prijatých na VI. zasadnutí Zastupiteľstva TSK a zároveň, že 

berieme na vedomie informácie o výsledku kontrol vykonaných        

v neziskovej organizácii KIT Trenčín, Mierové námestie. Môžeme dať 

takto hlasovať? Takže nech sa páči, pani poslankyne, páni 

poslanci, hlasujeme o návrhu tohto uznesenia.  

 

ZA: 33, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 2, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenia k obidvom materiálom, či k správe z kontroly plnenia 

uznesení, ale aj o informácii o výsledku kontrol v KIT-e sme 

schválili, čiže ste ich zobrali obe na vedomie. Ďakujeme pekne aj 

pánovi hlavnému kontrolórovi. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 133/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).   

 

 

3. Slovo pre verejnosť. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 3. Slovo pre verejnosť. Som rád, že tu môžem 

privítať pani starostku Valenteje z Radobice, pána starostu Jožka 

Hroteka, bojovníka s medveďmi, obec Horná Ves, pána starostu       

z Oslian, nového pána starostu a Filipa Lukáča, starostu obce 

Bystričany. Požiadali nás, aj keď nemusia, sú starostami, 

starostkami tu v Trenčianskom kraji a podľa zákona, podľa 

Rokovacieho poriadku môžu vystúpiť kedykoľvek ku hociktorému bodu, 
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ale v tomto bode 3. chcú vystúpiť, Slovo pre verejnosť a chcú nás 

informovať o nedostatku všeobecných lekárov v Oslianskej doline, 

tak neviem, či v Hornoveskej, Radobickej atď., tak tam doľava 

doprava atď. Novácka dolina, nie. Takže za ich štyroch by chcel 

vystúpiť Filip Lukáč a Jožko Hrotek. Takže neviem, chlapi, tam 

nemáte asi mikrofón. Poďte po jednom sem, nech sa páči. A potom by 

sme aj dali slovo, samozrejme, pani Štefíkovej, šéfke Odboru 

zdravotníctva. Nech sa páči, Filip.  

Mgr. Filip Lukáč (starosta obce Bystričany)  

Vážený pán predseda Trenčianskeho samosprávneho kraja, vážený pán 

predseda Združenia miest a obcí Slovenska, vážené panie 

poslankyne, páni poslanci a široká verejnosť, vážení hostia. 

Ďakujem teda, že sme mohli na dnešnom stretnutí vystúpiť a môžeme 

povedať čo nás trápi, starostov a starostky, ako to familiárne 

nazývame v oslianskej, ale aj nováckej doline. Ja sa budem venovať 

teda problematike všeobecných lekárov pre dospelých, aj keď vieme 

teda, že je to problém na celom Slovensku, ale my sa tu boríme, 

teda od 1. 1. 2024 sa budeme boriť s jedným problémom, pretože my 

od obce Radobica až po Lehotu pod Vtáčnikom máme momentálne 7 

lekárov, teda všeobecných lekárov pre dospelých a jednoducho 5    

z toho je v dôchodkovom veku. K 31. 12. 2023 evidujeme, že by mala 

skončiť pani doktorka z Oslian, ktorá má obvod o objeme 2000 

obyvateľov. Ešte máme ambulancie u nás v Bystričanoch, je to pani 

doktorka Poliaková, ktorá má 1800 pacientov. Minulý rok zostala 

dlhodobo PN a ona je aj onkologický pacient, podotýkam a teda      

z tohto miesta by som chcel poďakovať, že po dvoch mesiacoch sa 

vrátila do práce a taktiež zachraňuje tento stav. Potom tam máme 

viacerých lekárov, ktorí majú plné stavy a už neberú a v priemere 

teda tam máme 1800-3000 pacientov. A aby som sa vrátil k tomu 

problému, teda pani doktorka Magátová v Oslanoch by mala skončiť 

ku koncu roka a jednoducho tu sa naskytuje problém, že títo 

ostatní lekári buď sú plní alebo jednoducho nemá kto zobrať týchto 

našich pacientov. Ja viem, že je to všeobecne problém, avšak my sa 

bavíme zhruba, keď si to premietneme, o vekovej kategórii od 19      

do XY rokov. Je to zhruba 16 000 obyvateľov na týchto 7  

všeobecných lekárov. Z toho hovorím, sú 5 v dôchodkovom veku. 

Takže my sme chceli aj takýmto spôsobom požiadať TSK, pretože TSK, 

obce, mesta sú partneri a teda vždy pri nás TSK a keby nám vedel 

nejakým spôsobom pomôcť, či už v spolupráci s nemocnicou          

v Bojniciach alebo iným spôsobom, aby tento problém vyriešili, 

boli by sme veľmi radi. My sme, my ako starostovia, starostky, 

primátori, primátorky a viete dobre, že my sme tu neni na to, aby 

sme prišli, sťažovali sa. My tento problém dlhodobo riešime tak, 

ako v iných mestách a obciach, ale dneska máme 25. septembra,      

a do 31. 12. je niekoľko desiatok dní. A ja si myslím, že až pani 

doktorka skončí reálne k 31. 12., tak tu bude ten problém. A ja 

keď som dneska komunikoval aj s pani doktorkou u nás v ambulancii, 

ona mi povedala, vieš, ja som onkologický pacient, mám to ťažké, 

som už na dôchodku, v dôchodkovom veku a tým pádom ja možno 

zavriem tú ambulanciu. Viete, do toho sú tam, ako som spomínal, 

ďalší lekári a v tej našej doline vznikne obrovský problém. Čiže 
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aj týmto spôsobom sme vás chceli jednotlivé sekcie poslancov, 

poslankyne požiadať, vieme, že ako som spomínal, mestá, obce, VÚC 

vždy spolupracovali, či pri školstve, či pri zdravotníctve, 

investičných projektoch, že ak by bola nejaká iniciatíva a možnosť 

pomôcť nám ako obciam v tomto probléme, budeme veľmi vďační. 

Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jozef Trstenský (poslanec)  

Ďakujem pekne pánovi starostovi a poprosím o slová pána starostu 

Hroteka, nech sa páči. 

Jozef Hrotek (starosta obce Horná Ves)  

Vážený pán predseda, vážené poslankyne, poslanci. Mal som plnú 

hlavu, keď som tu chcel vystúpiť a teraz už neviem, čo mám povedať 

z toho dôvodu, lebo už nemám prázdny šuplík, sa tomu ľudovo 

hovorí. Robím starostu už tretie desaťročie a nikdy by som 

nepovedal, že budem musieť riešiť takýto problém. Problém 

zdravotníctvo, problém naše zdravie. Viete, vždy ide o peniaze, 

ale teraz ide o zdravie. Teraz ide o ľudí, ktorí ľudia majú, 

naskytol problém, že všade počúvame, že musíme chodiť na preven- 

tívne prehliadky. Len keď my starostovia, ktorí sme, ako sa 

hovorí, na očiach. Sme terénni pracovníci, im nevieme povedať, kde 

tí ľudia majú ísť na tú prehliadku, tak je to priam smutné         

a kritické. Ja viem, ja vám tu nechcem nič vyčítať. Vy ste        

na jednej lodi, ako aj ja, ako aj my všetci. Jednoducho je toto 

systémová chyba dlhodobého charakteru, ale musíme bubnovať        

na poplach. Musíme niečo robiť, lebo jednoducho nikto nám 

nepomôže. Len naše malé Slovensko si môžme budovať tak, ako my 

vlastne chceme. A niekedy po 22 rokoch zisťujem, že budovať to 

Slovensko neni také jednoduché, lebo sme rôzni ľudia. Rôzneho 

charakteru, s rôznymi problémami a rôznymi názormi. Ale ja by som 

vás tu chcel len požiadať a poprosiť, ako by sme sa dostali        

z tohto problému. Ja nechcem sa vyjadrovať, že marastu, ale 

skutočne je to marast, ako by sme sa dostali? Lebo verte tomu, že 

dnes máme my tuto tento problém. Zajtra ho budete mať vy a verte 

tomu, že ho budete mať. Lebo už u nás na hornej Nitre, neni dávno 

sa handlovská dolina s týmto pasovala, pravnianska dolina, 

rudnianska, všetci už tým prešli alebo prechádzajú. A my, nás to 

postihlo teraz. My vás len chceme požiadať a poprosiť, aby, ja 

viem, že vy to nemáte, ako ani to neni vo vašej kompetencii        

a niekedy to nemôžte ani ovplyvniť. Ale verím tomu, že spoločne to 

môžme ovplyvniť. Lebo toto je prvý krok, ktorý chceme urobiť. Keď 

vy nám pomôžete a viete, dobre poznáte, že na Slovensku sú určité 

ministerstvá, napr. Ministerstvo zdravotníctva, určité sekcie, 

určité komisie, ktoré by sa s tým mali zapodievať. Ja neviem 

občanovi povedať, že jednoducho nemáš kde ísť. Ja ho budem voziť 

po celom Slovensku, ale neviem mu povedať, že ty, ty si proste 

bezradný prípad. Ale je to tak. Bohužiaľ, je to tak. Poznám tu, 

pozerám tu kolegov, ktorí sú už tiež dlhodobí starostovia alebo 

primátori, dlhodobí a viem, o čom hovorím. Preto ja tu nebudem 

hovoriť čísla ako môj predrečník, ale chcel by som ho pochváliť, 

aj mojich kolegov, že si to zobrali za svoje a išli sem so mnou 

alebo ja s nimi, to už je jedno, ako si to vezmeme, lebo to chceme 
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riešiť. Aj napriek tomu, že sú to moji synovia, napriek tomu 

vedia, že to je potrebné a musíme to riešiť. Poviem trošku 

chronologicky už len, pred koronou stala sa, toto je taká 

situácia, ktorá sa opakuje. Pred koronou sme mali jednu pani 

doktorku detskú, ktorá robila mŕtveho chrobáka, že proste neviem, 

kedy pôjdem do dôchodku a zrazu jednoducho išla a zostali sme bez 

lekára. Pýtala asi možno 50.000 EUR za karty a neviem čo. Ja viem, 

je to také, jak sa hovorí, že to by sa nemalo, ale robí sa to a my 

sme zostali bez lekára. Chodili sme, prosili sme Partizánske, pri 

riaditeľovi v Bojniciach. Všelijako sme to plátali. Potom nakoniec 

sme našli takú ženu, ktorá robila s liekmi a mala atestáciu, tak 

sme zobrali. Dodnes sa jej skladáme na nájom, proste na celú 

prevádzku, dodnes. Tak čo, myslíte si, že naši občania sa fakt 

budú skladať na všetko? Budú sa skladať na lekárov, budú sa 

skladať na čokoľvek? Veď všetko má svoje dno. Veď aj tí ľudia, my 

ich nemôžme nejakým spôsobom vydierať a povedať, že náš rozpočet 

budeme jednoducho plytvať s ním, povedal by som, plytvať preto, 

lebo skutočne, skutočne to neni naša záležitosť obcí a miest, aby 

sme suplovali takéto veci. Dobre viete, že čo vlastne my máme 

robiť. Tak nechcem dlho vyprávať, ale ďakujem vám, aj Jarkovi, že 

nám umožnil tu vystúpiť. Dúfam, že to je naposledy, ale keď bude 

treba, prídeme ďalší krát, Jarko vie, ako som bojovník, že niečo 

sľúbi, tak sa ma nezbaví, ale v dobrom slova zmysle. Nikdy sme sa 

nehádali a nikdy som nikoho neútočil. Možno som si urobil         

z niekoho srandu ako on zo mňa zo začiatku, ale to bola vážna vec. 

Ale nie, aby som to trošku uľahčil, aby sme jednoducho nemali      

z tohto voľaký zlý pocit, že sme sem prišli medzi vás a že sme vás 

prišli vydierať. Vôbec nie. Len chcel som vám, chceli sme vám 

povedať, aby ste porozmýšľali, ako nám pomôcť. Akýmkoľvek 

spôsobom. My budeme spokojní všetkým krokom, ktoré urobíte, lebo 

ja viem, že aj vám záleží na našich občanoch, lebo aj vy tu sedíte 

pre nich, lebo aj Trenčiansky kraj ako hovoríš, že to sú naši 

partneri, alebo v podstate sme partneri všetci, lebo naše 

Slovensko máme rovnako radi. Ďakujem vám veľmi pekne, vašej práci 

a vám prajem veľa zdravia, veľa úspechov našich spoločných. Lebo 

vždy, keď hovorím, že keď sa nám spoločne nebude dariť, tak mne sa 

nemusí, ja sa voľako utrasiem. Musíme spoločne myslieť a konať. 

Lebo keď naše slová nebudú mať určité kroky, jak sa hovorí skutky, 

tak to sú prázdne slová. Tak si prajeme, aby tie slová vždy sa 

naplnili tým, čo tu nosíme v srdci. Ďakujem, veľa zdravia. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán starosta, veľmi pekne za vystúpenie, aj Filipovi tiež 

za jeho vystúpenie a samozrejme aj toto je si myslím, že priestor, 

keď sa koná Zastupiteľstvo TSK, takéto požiadavky vzniesť, aj keď 

veľakrát župa možno nevie v tomto úplne pomôcť a nemá to vo svojej 

kompetencii. A s jedným, čo úplne súhlasím, je to, že prečo by 

mali mestá a obce, ale aj napr. samosprávne kraje liať ďalšie 

peniaze do prevádzky, či už ambulancií, či podporovať, motivovať 

iných, atď.. Predsa si to platíme z daní, platíme si to zo zdra-

votného poistenia. Má to hradiť štát a myslím, že ten štát by mal 

tých finančných prostriedkov dať teda veľa. Ale jedna vec sú 
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finančné prostriedky a druhá vec je to, že fyzicky tí lekári  

chýbajú a my ich nevieme nejakým spôsobom naklonovať. Viem, že sme 

pomáhali veľa cez našu bojnickú nemocnicu, keďže sme, ty povieš 

podrobnejšie k týmto veciam, možno aj nejaký návrh, ako by sa dala 

táto situácia riešiť, sme cez našu bojnickú nemocnicu vyriešili 

napr. neviem, Rudno, tam už prišla pani súkromne, ale Chrenovec-

Brusno sme tu riešili, aj nejaké ďalšie, Lehota pod Vtáčnikom, tam 

bola tuším pani na nejaký úväzok alebo pán lekár. Takže ja 

poprosím potom pani Štefíkovú, aby mohla teda vystúpiť, a aby 

povedala nejaké možnosti, ktoré sa týkajú aj tejto nádhernej časti 

Trenčianskeho kraja. A čo sa týka aj finančných prostriedkov, aj 

to Ministerstvo zdravotníctva má cez Plán obnovy, neviem koľko na 

to miliónov. Proste 50.000,- je v meste, keď ambulantný lekár si 

založí svoju ambulanciu, všeobecný, a 60.000,- keď je to mimo 

mesta, keď je to na vidieku. Z tej výzvy prvej z Ministerstva 

zdravotníctva, koľko sme takto ambulancií získali? 4?  

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

4. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

4 a z toho 2 Nemocnica s poliklinikou v Považskej Bystrici, vďaka 

Igorovi Steinerovi, ktorý je aj poslancom za okres Považská 

Bystrica. Takže aj toto celé treba prehodnotiť, aj tie výzvy, 

ktoré dalo Ministerstvo zdravotníctva. A pevne verím, že teda už 

vyrokovali v Bruseli a nielen že všeobecných lekárov, ale aj 

špecialistov, že možno bude výzva aj na ŠAS-ky, špecializované 

ambulancie. A ja by som dal teda slovo Ele Nekorancovej, potom 

pani podpredsedníčka, tebe by som dal slovo, áno, keď sa vyjadrí 

Ela Nekorancová a to isté aj Petrovi Oulehlemu, dobre, pánovi 

poslancovi by som dal. Áno, tak Ela jako Ela, to by som teda 

netvrdil, ale teda Ele Štefíkovej, nech sa páči, máš slovo. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. V princípe aj Elenka Nekorancová už 

sa priúča zdravotníctvu, čiže ona by tiež bravúrne zvládla túto 

problematiku. Vážený pán predseda, vážení páni podpredsedovia, 

ctené panie poslankyne, páni poslanci, vážení páni starostovia, 

milí hostia, kolegovia. Veľmi pekne ďakujem pánom starostom, že 

nám priblížili situáciu, ktorú Odbor zdravotníctva veľmi pozorne 

sleduje a vníma a poviem vám jednoznačnú odpoveď, čo potrebujeme. 

Potrebujeme všeobecných lekárov, atestovaných všeobecných lekárov. 

Ostatné už potom zvládneme. Tak, ako vaša kompetencia to nie je, 

nie je to kompetencia ani Trenčianskeho samosprávneho kraja, ale 

radi pomôžeme a pomáhame, či už starostom, občanom pri zabezpečo- 

vaní všeobecných lekárov. Vzhľadom k tomu, že máme nemocnice       

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho kraja, za posledných 10 

rokov tieto nemocnice otvorili 30 nových ambulancií a stále to 

neni dosť. Stále to ešte necítime. V rámci týchto ambulancií 

vytvárame aj nové ambulancie všeobecných lekárov, či už pre 

dospelých, a všeobecných lekárov pre deti a dorast, práve         

vo vidieckych oblastiach. Je tu NsP Považská Bystrica, pánovi 

riaditeľovi veľmi pekne ďakujem za to, že otvoril ambulanciu 

všeobecného lekára v Papradne, teraz dve nové ambulancie priamo     
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v Považskej Bystrici, pretože Považská Bystrica je kritický, 

nedostatkový okres hodnotený Ministerstvom zdravotníctva, čiže ten 

povestný čierny okres. To je jeden jediný okres v rámci 

Trenčianskeho kraja, ktorý je hodnotený Ministerstvom 

zdravotníctva ako kritický, nedostatkový okres, ale vďaka našej 

nemocnici to ani tak necítime. A táto nemocnica si týchto lekárov 

sama vyvzdelávala. Vzdeláva aj lekárov špecialistov a detské 

špecializácie a teraz získala aj vlastne finančné prostriedky po 

50.000,- na zriadenie nových ambulancií všeobecného lekára pre 

dospelých a všeobecného lekára pre deti a dorast. Podobne ako aj 

bojnická nemocnica dlhodobo pomáha so zabezpečením vzdelávania 

všeobecných lekárov pre dospelých, všeobecných lekárov pre deti      

a dorast, ale aj iných špecialistov, a tak isto zriadila viacero 

ambulancií. Momentálne je v prevádzke ambulancia na Chrenovci-

Brusne, kde tiež bol dlhodobo problém. V Bojniciach, tam nám 

zomrel pán doktor, ale podarilo sa obsadiť túto ambulanciu novým 

všeobecným lekárom. Bola aj ambulancia v Nitrianskom Rudne, ale tá 

je dočasne pozastavená, nakoľko prišla nová pani doktorka        

zo zahraničia a tá získala práve túto dotáciu vo výške 60.624 EUR 

na zriadenie novej ambulancie všeobecného lekára. A bojnická 

nemocnica má ešte ambulancie v Nitrianskom Pravne, kde momentálne 

je trošku problém s tým, že pani doktorka je na materskej 

dovolenke. A máme ambíciu zriadiť aj ďalšie ambulancie takýmto 

spôsobom, pokiaľ ukončia lekári špecializačnú prípravu. Čiže ako 

vám pomôcť, pani starostovia? No budeme hovoriť s každým jedným 

lekárom v špecializačnej príprave, kedy bude mať ukončenú 

špecializačnú prípravu a pokiaľ sa bude blížiť k ukončeniu 

špecializačnej prípravy, budeme hľadať kompromis s pani doktorkou, 

či by ešte nejaký čas nebola ochotná počkať a zotrvať, aby bola 

zabezpečená kontinuita. Avšak v Oslanoch je problém aj s tým, že 

tam proste nemáme priestory. Tam priestory, ktoré vlastne 

momentálne tam ambulancia sa nachádza, sú vo vlastníctve pani 

doktorky a pani doktorka teda tieto priestory nemieni ani 

prenajať, ani nejakým iným spôsobom, takže musíme okrem riešenia 

problému s lekárom riešiť aj problém s priestormi. Ja vám ponúkam 

ochotu, môžem prísť, môžme individuálne prerokovať a zvážiť 

možnosti, aby sme teda neriešili to tuná v pléne. Ja najskôr musím 

komunikovať s našou bojnickou nemocnicou, či je ochota týmto 

spôsobom proste ísť a riešiť problém, zriadiť ambulanciu a hľadať 

aj priestory, čiže toto je na individuálne rokovanie a určite      

za mňa ponúkam pomoc a ochotu nájsť riešenie, nájsť pomoc pre 

obyvateľov, aby bola zabezpečená zdravotná starostlivosť, čo sa 

týka vašich občanov. Komunikujeme aj s lekármi z okresu 

Partizánske, lebo z hľadiska dostupnosti zdravotnej starostlivosti 

je bližšie mesto Partizánske aj s existujúcimi lekármi,           

o preklenutie alebo teda nejakým spôsobom pomôcť. Ale vo všeobec-

nosti, aby som poinformovala o situácii, aká je v rámci 

Trenčianskeho kraja v oblasti všeobecného lekárstva a teda aké sú 

možnosti. Ku dnešnému dňu máme 238 všeobecných lekárov pre 

dospelých s priemerným vekom 57 rokov. Čo je chvályhodné, tak 

tento priemerný vek sa nám znižuje, nezvyšuje. Je to aj dôsledkom 
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toho, že nám prichádzajú noví lekári do systému zdravotnej 

starostlivosti, jednak vďaka našim nemocniciam a trošku aj vďaka 

rezidentskému programu. Vďaka patrí, poviem aj ľuďom na Minis- 

terstve zdravotníctva, že počúvali podnety z regiónov a tento rok 

teda bola vyhlásená výzva z Plánu obnovy a odolnosti na možnosť 

získať finančné prostriedky. Táto výzva už bola ukončená, ale mala 

by byť každým dňom vyhlásená nová výzva, kde tie sumy by mali byť 

vyššie. Pre ten kritický nedostatkový okres - čierny by mala byť 

suma 80.000 EUR, pre ten červený okres by mala byť suma 

70.000 EUR, a pre ten okres žltý by mala byť suma 60.000 EUR. Čiže 

malo by to byť určitým spôsobom navýšené a nemalo by to byť 

závislé od kapitačných platieb. Lebo teraz to bolo závislé, čím 

viac mal lekár v starostlivosti pacientov, čiže čím rýchlejšie sa 

mu pacienti hlásili, tak bola nižšia dotácia. Čiže sa nám stávalo, 

že lekári už ďalších pacientov nechceli prijímať, aby mohli dostať 

vlastne celú túto dotáciu. Takže čakáme na vyhlásenie výzvy, ktorá 

už mala byť zverejnená, lebo Ministerstvo zdravotníctva má zákonom 

stanovené lehoty, kedy vlastne malo zverejniť vyhodnotenie siete   

a túto výzvu. Podľa dnešných telefonických informácií by to malo 

byť najneskôr v priebehu budúceho týždňa. Čiže ak sa nám podarí 

získať lekára, tak tento lekár bude mať možnosť získať finančné 

prostriedky na zriadenie, vybavenie a prevádzku ambulancie na ten 

prvý rok, aby mohol vlastne naštartovať svoju činnosť bez ohľadu 

na to, koľko bude mať pacientov. Čiže môže si zriadiť úplne 

kompletne túto ambulanciu.    A je to poviem, že slušná suma 

finančných prostriedkov. Takže čo sa týka ešte teda vekovej 

štruktúry, do 40 rokov máme 19 lekárov, medzi 41-50 máme 54 

lekárov, medzi 51-60 rokov máme 49 lekárov, medzi 61-65 rokov máme 

33 lekárov a najväčšie percento máme lekárov nad 66 rokov, 83 

lekárov. Čiže tá situácia bude kritická   a blíži sa v podstate   

k tomu pomyselnému kolapsu zdravotníctva. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ela, poprosím ťa, aby ste sa mohli teda povenovať trošku 

oslianskej doline, teda. Čiže pôjdeš tam, porozprávaš s jednou 

doktorkou, s pánom doktorom. To sú dvaja doktori, ktorí majú odísť 

asi, hej, teraz? 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Áno, konkrétne, môžem konkretizovať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Oslany a Horná Ves, hej? Aj, Bystričany. Jeden lekár má odísť, aj 

druhý lekár má odísť, hej? Že kedy majú odísť a či vieme potom 

niečo, nejaké suplovanie urobiť aspoň z našej nemocnice bojnickej. 

To budeme musieť s pánom riaditeľom rozprávať o tom, áno. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Áno, tak ako som na začiatku hovorila. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To nesľubujeme, hej, starostovia. Len hľadáme možnosti, že ako to 

zabezpečiť. Možno na 2 dni v týždni, alebo akým spôsobom, to už 

nechám potom na pani Štefíkovú, aby sa dohodla aj s týmito dvoma 

lekármi, ktorí teda chcú ukončiť a spoločne s pánom riaditeľom 

bojnickej nemocnice hľadať nejaké možnosti. Naozaj fyzicky chýbajú 
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tí ľudia, oni fyzicky chýbajú. Kebyže ich tu máme, že ich zapnem 

ako robotov tuná niekde dole v garáži, že ty pôjdeš do Oslian, ty 

pôjdeš do Bystričian, tak to by bolo fajn, ale proste nie je to 

takto možné. Takže Ela, tak to stretnutie urobíte, dobre, spolu aj 

s riaditeľom bojnickej nemocnice, áno? 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Áno, tak ako som na začiatku hovorila, problém je momentálne len   

o Oslany, pretože pani doktorka požiadala o zrušenie povolenia, 

avizovala teda zrušenie povolenia, čiže jedná sa o obce Horná Ves, 

Oslany a Radobica, kde musíme nájsť najskôr priestory, musíme 

nájsť lekára, ale to je na individuálne rokovanie. Čo sa týka 

Bystričian, tam je obce Kamenec pod Vtáčnikom, Bystričany, 

Čereňany, 1600 kapitovaných pacientov. Pani doktorka nepožiadala    

o zrušenie povolenia, má záujem ešte pracovať, ale budeme hľadať 

riešenie, tak aby... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ty si s ňou osobne volala, hej? Akože, keď povedala... 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

My sme v kontakte s týmito lekármi, aj s pani doktorkou Magátovou, 

aj s pani doktorkou Poliakovou. Vieme o tom probléme aj zdravotne, 

aj tak ďalej, ale momentálne ešte neevidujeme žiadosť o zrušenie 

povolenia. Takže dohodneme termín stretnutia v Bojnickej nemocnici 

a môžeme komunikovať a hľadať riešenie v prospech obyvateľov. 

Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, ďakujeme pekne. Pani podpredsedníčka 

Porubcová a potom ďalší kolegovia poslanci, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Dobrý deň. Vážení páni starostovia, vážená pani starostka. Páni 

starostovia, vy ste ďakovali nášmu pánovi predsedovi, že máte 

možnosť tu vystúpiť a ja by som naopak chcela poďakovať vám, že 

ste sem prišli. Lebo toto je to jediné, čo nás zachráni a to je tá 

nekonečná oddanosť ľudí, ako ste vy, ako je Elenka Štefíková a ako 

sú ľudia, ktorí sa okolo tohto mocú. Ja, to je naozaj expresívny 

výraz, ale žiadny iný neexistuje, sa hanbím ako pes, lebo tu 

sedím, je nás tu iba pár, čo tu sedíme toľko rokov a celý čas 

riešime to isté a nepohli sme sa vôbec nikam. Je to smutné, veľmi 

smutné, ale už neviem, čo sa musí stať. Teším sa, že teda niečo sa 

teraz deje, že hľadajú cestu, ako vám pomôcť. Ja si to veľmi 

cením, že Trenčianska župa sa v rámci tých svojich obmedzených 

možností snaží niečo spraviť. Ale vám patrí vďaka, že teda ste 

merali cestu a že tí občania vám naozaj takto ležia na srdci. Ja 

sama mám manžela lekára, ktorý je v dôchodkovom veku už, a keď sa 

ho synovia opýtajú, že kedy pôjde do dôchodku, tak povie, že vôbec 

ani netuší, lebo čo urobí s tými pacientami. Je to veľmi smutné, 

tie ambulancie sú preplnené, potom samozrejme, tým obrovským 

stresom, aj vekom, aj tou náplňou klesá aj kvalita tej zdravotnej 

starostlivosti a vy sa s tým boríte priamo tam v tom regióne a je 

to extrémne náročné a ja sa pred vami za toto hlboko skláňam, lebo 

to je neuveriteľné, že toto isté opakujeme 20 rokov dokola a tie 

pokroky sú také malé, že by sa dali pomaly nazvať zanedbateľnými. 
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Naozaj nebyť takých ľudí, ako tuto Igor Steiner, čo si to zoberie 

proste za svoje, aj ide za tým v rámci toho svojho okresu, tak 

viete, lenže to nemôže ísť takto donekonečna iba na tom, že niekto  

je slušný človek a teda sa zoderie. To sú systémové opatrenia, 

ktoré už dávno mali zaviesť a smerujem teraz ku všetkým vládam, aj 

k mojej, ku každej jednej, že sme sa posunuli veľmi málo, takmer 

nikam. Dúfam teda, že sa niečo zmení a naozaj si to vážim, že ste 

prišli sem a že to teda takto prežívate ako svoju osobnú vec. Ja 

ďakujem vám. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pani podpredsedníčka, za vystúpenie. Pán poslanec 

Oulehle, pán doktor, nech sa páči, predseda Komisie sociálnej 

a zdravotníctva, nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Pán predseda, pani podpredsed-

níčka, pani podpredsedovia. Po voľbách v 2017-tom roku som 

nastúpil ako člen Komisie zdravotníctva, a od prvých tých komisií 

som poukazoval na tento problém. Potom som pani doktorku Štefíkovú 

požiadal, aby aspoň sa vypracoval nejaký generel, aby sme vedeli, 

ako to v tom kraji máme. Vtedy ten projekt, ktorý ste vypracovali, 

hovoril, že do desiatich rokov nám bude chýbať 100 obvodných 

lekárov. Je teraz šiesty rok od tej doby, čiže tá katastrofa nás 

ešte len čaká. Viem, pokúšali sme sa o rôzne metódy, ako motivovať 

tých doktorov, lebo ten problém je hlavne ich získať, to je prvý 

bod problému a druhý bod je, že nemôžte takého doktora, ktorý 

nastúpi do nemocnice po škole posadiť do ambulancie. To je 4-6 

rokov vzdelávania, aby bol samostatne schopný si sadnúť do ambu-

lancie a pracovať. Stále som poukazoval na to, že nám odchádzajú 

do Čiech tí mladí doktori a ešte sa my nevieme rovnať tým českým 

mestám, obciam a krajom, ktoré ponúkajú neskutočne vysoké náborové 

príspevky, dokonca osobné automobily alebo ubytovania. Na to my 

peniaze nemáme. Chvalabohu, teraz z Plánu obnovy aspoň sa budú 

financovať tie novovzniknuté ambulancie. Je mi to smutné, že      

za tých 6 rokov sme sa nepohli nikam ďalej, ale ozaj my v tom 

nejakú moc nemáme. Asi v júni alebo v júli som požiadal pána 

riaditeľa, aby poslal zoznam alebo počty lekárov, ktorých 

potrebujú na svoje oddelenia a z toho aj počty, s ktorými plánujú 

do obvodných ambulancií. Pán riaditeľ delegoval túto úlohu       

na svoju námestníčku na pani doktorku Važanovú, sa mi zdá, ktorá 

mi nejednoznačne odpísala. Čiže ja ani teraz ako predseda komisie 

neviem, koľko potrebuje nemocnica špecialistov a s koľkými 

plánuje, ktorých zaradí potom do toho vzdelávania na všeobecného 

lekára. Tak by som chcel poprosiť pani doktorku Štefíkovú, ak bude 

s pánom riaditeľom, tak my potrebujeme dopredu vedieť takéto 

počty. To sa nedá robiť ad hoc, že teraz si požiadame o toľkoto 

ľudí, lebo to je plán, ako hovorím, na 4-5 rokov, kým skončí ten 

doktor, ktorý sa bude môcť posadiť do tej ambulancie. Vzhľadom     

k tomu, že som tú jednoznačnú odpoveď od pána riaditeľa nedostal, 

alebo teda jeho námestníčky, tak by som chcel požiadať vás, aby 

ste potom nejakým spôsobom to zabezpečili a aby sme si nejaké 

plánovanie dali dopredu na každý rok, koľkých potrebujeme. Ja 
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viem, že tie nemocnice sú v strate každý rok a že takýto pre 

nemocnicu síce  neperspektívny, ale pre ten kraj veľmi 

perspektívneho človeka. Tie náklady mzdové sú veľmi vysoké za tých 

pár rokov, kým sa z neho stane všeobecný lekár, ale tak ako aj 

naposledy na Rade predsedov pán predseda povedal, že veď stejne tú 

dlžobu zaplatíme my, tak napriek tomu by mali asi do toho ísť     

a tých lekárov nabrať trošku viacej. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán poslanec, samozrejme tie informácie zajtra hneď 

budeme pýtať od pána riaditeľa.  

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Ja môžem odpovedať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bojnickej nemocnice, hej? Chceš niečo? 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Ja môžem aj odpovedať pánovi poslancovi. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Aj teraz hneď? 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Môžeš, nech sa páči. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Čo sa týka počtov, tak       

z rozpočtu samosprávneho kraja je každý rok vyčlenených 50.000 EUR 

na refinancovanie nákladov na špecializačnú prípravu lekárov aj 

zdravotníkov, 20.000 Považská, 20.000 Bojnice, 10.000 Myjava      

a kľúč bol rozdelený, že 5,5 lekárov minimálne, čiže ja vám 

odpovedám za bojnickú nemocnicu, že 5 lekárov môžu prijať takýmto 

spôsobom pre potreby regiónu, čiže nad rámec požiadaviek 

nemocnice, ale samozrejme, tie detailné počty, že aký majú plán, 

koľko prijať lekárov na jednotlivé oddelenia, to od pána riaditeľa 

vyžiadam. My situáciu monitorujeme a posúvame priamo tieto 

informácie na Ministerstvo zdravotníctva, pán poslanec. Čiže to 

nekončí tu a pomáha nám to práve pri vyjednávaní v tom, že aby sa 

tie finančné prostriedky nežiadali z rozpočtov žúp, ale priamo     

z Plánu obnovy, kde je 10.000.000 EUR na toto vyčlenené. Tieto 

peniaze sa nečerpajú. Čiže aj preto sme žiadali navýšenie tejto 

dotácie pre všeobecné ambulancie a žiadame aj dotácie pre 

špecializované ambulancie na prístrojové vybavenie. Čiže my tie 

informácie, ktoré ste aj vy žiadali, aj tie návrhy a o čom 

diskutujeme na komisiách, smerujeme aj pri rokovaniach na Minis-

terstvo zdravotníctva, aby bolo celoplošné systémovo riešenie, nie 

preteky krajov, že Považská Bystrica vyškolí pani doktorku 

v špecializačnom odbore Klinická imunológia, alergiológia a Žilin-

ský kraj nám ju ukradne alebo proste takto, ale aby boli systémové 

riešenia prijaté. Takže čo sa týka počtov za bojnickú nemocnicu, 

aj za všetky 3 nemocnice, vám dáme v najbližších dňoch. Vyžiadam 

to za všetky 3 nemocnice a vám to zašlem. Ale tie informácie máme, 

získavame za jednotlivé nemocnice. A čo sa týka prijímania 

lekárov, ja poviem za Myjavu. Každého jedného lekára absolventa 
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rada prijmem, komunikujem s týmito študentami. Teraz sa mi 

podarilo k 1. septembru prijať 6 lekárov. Troch absolventov, jedno 

na detské, dve na interné a troch lekárov špecialistov 

(neurologičku, úrazového chirurga a endokrinologičku). Takže 

všetkých lekárov a môžu odpovedať aj iní riaditelia, proste pokiaľ 

sa lekári prihlásia, alebo my ich aj aktívne hľadáme, tak radi 

prijímame aj do špecializačných odborov, ako je všeobecné 

lekárstvo, pediatria, pre potreby terénu. Nedá sa prijímať vlastne 

len pre kožné, lebo takí sú napr. momentálne záujemcovia, ale 

ponúkajú im riaditelia nešpecializačné odbory. Ďakujem veľmi 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To čo si teraz povedala, to vyzerá byť v Myjave, že bude nemocnica 

až tretieho typu na Myjave, hej? No dobre, pani podpredsedníčka 

Porubcová ešte s faktickou v krátkosti a potom dám ďalším slovo. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Áno, ja len k tomu, čo povedal pán doktor Oulehle, že odchádzajú 

do Čiech. Viac ako polovica našich študentov, ktorí sa hlásia     

na lekárske fakulty, odchádza študovať do zahraničia. Polovica. Tí 

sa nevrátia nikdy a ešte z tých, ktorí študujú na slovenských 

lekárskych fakultách, ešte aj z tých mnohí odídu. To je alarmujúca 

situácia. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme. Janko Daňo, nech sa páči, poslanec za okres Prievidza. 

Ing. Ján Daňo (poslanec)  

Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, podpredsedovia, 

vážené kolegyne, kolegovia. Dovoľte, aby som aj ja zareagoval      

v rámci diskusie tohto problému a v prvom rade sa chcem poďakovať 

mojim bývalým kolegom, pani starostke a starostom, že prišli      

a takpovediac dali tieto informácie pre nás tu, aj keď tí, ktorí 

sa dlhodobejšie pohybujete, či už ako poslanci alebo starostovia, 

viete, aká je situácia. Ale musím doplniť zároveň aj o ďalšie 

informácie, pretože nedotýka sa to len týchto obcí, ale viacerých 

obcí v rámci okresu Prievidza. Tak isto aj u nás v Lehote pod 

Vtáčnikom, pani riaditeľka odboru vie veľmi dobre, že sme 

komunikovali spolu, tak isto môj predchodca, že 9 rokov sme 

hľadali nového pána obvodného lekára do obce, pretože aj náš 

obvodný lekár avizoval každým rokom pri stretnutiach so mnou alebo 

aj s mojím predchodcom a verím, že aj s terajším pánom starostom, 

že môže kedykoľvek skončiť, nakoľko je v dôchodkovom veku a má aj 

svoje zdravotné problémy. Takisto sa jedná o obvodných lekárov, 

ktorí pôsobia pri podnikoch, či už Bane alebo Chemické závody      

v Novákoch, tam sú tiež v dôchodkovom veku a je len otázka času, 

kedy aj títo lekári nám odídu a jednoducho bude patová situácia.     

A doplním aj pani podpredsedníčku, že za posledné roky sme sa 

nikde nepohli so zdravotníctvom. Ja by som to povedal, ale trošku 

v úvodzovkách. Pohli sme sa, ale 70 rokov dozadu. Povedzme si 

otvorene, že začína zlyhávať zdravotná starostlivosť a bohužiaľ tí 

naši spoluobčania nemajú inú možnosť, na koho sa obrátia. No       

v prvom rade sa obrátia len na tých starostov, aby im pomohli, aby 

nejakým spôsobom bola zabezpečená zdravotná starostlivosť. Ja som 
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si plne vedomý toho, že neni to kompetencia ani obcí, ani TSK, ale 

vítam každú jednu pomoc, ktorá bude poskytnutá všetkým tým obciam, 

kde jednoducho chýbajú títo obvodní lekári a verím tomu, že 

konečne sa zobudí aj naša vrchnosť v Bratislave, a že začnú niečo 

robiť pre našich spoluobčanov, čo sa týka zdravotníctva. Malo by 

to byť hlavnou prioritou v rámci ďalšieho volebného obdobia bez 

ohľadu na to, kto tam bude. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pán poslanec. Pán podpredseda Božik ešte, nech sa páči. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Vážený pán predseda, ctené kolegyne, kolegovia, pani starostka, 

páni starostovia z okresu Prievidza. Dovoľte aj mne, aby som sa 

vyjadril k tejto téme, ktorá je pre nás tu v zastupiteľstve 

samosprávneho kraja, ale aj v jednotlivých regiónoch, ale na celom 

Slovensku veľmi ťažká, zložitá. Ja si uvedomujem a je správne, že 

ste sem prišli. Ja sa chcem takisto poďakovať podobne, ako to už 

povedala moja predrečníčka, pani podpredsedníčka Norika Porubcová 

a koniec koncov aj ďalší moji kolegovia. Je pravdou, že regionálna 

a miestna územná samospráva dnes stoja bok po boku a musím povedať 

nie náhodou Združenie miest a obcí Slovenska podpísalo strategické 

partnerstvo práve so Združením samosprávnych krajov. A tá téma, 

ktorá momentálne najviac trápi občanov viac ako čokoľvek iné, je 

práve dostupnosť zdravotníckej starostlivosti. V stredu budem 

informovať médiá o tom, ako sa k našim 11 požiadavkám, kde je 

práve spomínaná aj zdravotnícka starostlivosť, postavili jednot-

livé relevantné politické strany, ktoré dlhodobo v prieskumoch 

verejnej mienky dosahujú 5 a viac percent. Čiže majú najväčšiu 

perspektívu stať sa parlamentnými a teda poťažne aj vládnymi 

stranami. Zdravotníctvo je jedno z popredných požiadaviek. My tu 

riešime na pôde kraja jednak zachovanie gynekologicko-pôrodníckych 

a neonatologických oddelení v dvoch nemocniciach, ale zároveň 

riešime nedostatok lekárov v ambulantnej sfére. A problém je teda 

so všeobecnými lekármi, ale či chceme alebo nechceme, aj          

so špecialistami. Nie je asi región, kde by sa skoro ráno 

nevstávalo k lekárovi. A musím povedať, že Elenka Štefíková       

v dvojjedinej pozícii aj ako vedúca odboru, ale aj ako poverená 

riaditeľka v NsP na Myjave robí maximum pre to, aby sa situácia 

zmenila. A samozrejme, že ten dopad toho kraja je v tomto smere 

relatívne dosť komplikovaný v tom zmysle, že pokiaľ ide 

o zdravotníctvo, tak všetky kompetencie okrem zriaďovateľskej 

pôsobnosti máme vlastne v režime preneseného výkonu štátnej 

správy. A je pravdou, že kraj nedokáže dnes vychovať sám o sebe 

lekárov, ktorých by mohol posunúť do ambulantnej sféry. Ale 

pravdou je to, že a to už tu bolo povedané aj mojím predrečníkom, 

že dôležité je, aby sa na to zameral štát. Či chceme, ale 

nechceme, výsledok, ktorý tu máme, máme nie za 1,2,3 či 5 rokov. 

Toto je, by som povedal, výsledok práce alebo nezáujmu, neriešenia 

problémov posledných možnože 15 rokov, lebo tá situácia sa 

postupne menila. Možnože 20 rokov. Žiaľ stále sme si mysleli, že 

to je dobré, ale momentálne máme väčšinu lekárov v dôchodkovom 

veku, ako to povedala aj Norika v súvislosti s jej pánom manželom 
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a treba povedať, že buďme vďační za to, že máme ešte tých 

dôchodcov, lebo ak v tejto situácii oni skončia, potom nebudú 

žiadni lekári. A to, čo dnes hovoril aj pán predseda a čo hovorila 

teda aj pani Štefíková, to je stále len plátanie, doprosovanie sa, 

snaženie a hľadanie a potom preplácanie. Vieme z územia celého 

Slovenska, že zdravotnícke zariadenia sa navzájom kanibalizujú, 

preplácajú si lekárov, dokonca dochádza k nezhodám medzi zriaďova-

teľom nemocnice a samosprávnym krajom. Nehovorím, že to je        

v Trenčíne, že župan je šťastný, že vytvoril 2 ambulancie, čoho 

dôsledkom je to, že nemocnica v regióne zatvára oddelenie, lebo to 

boli lekári, ktorí boli zaplatení, preplatení, motivovaní, aby 

odišli z nemocnice, čím vlastne položili oddelenie. Lebo na 2 

lekároch, + ďalších 3, 4, ktorí sú tam, to celé oddelenie 

jednoducho potom kľakne. Čiže sme v situácii, ktorá je dramatická 

na území celého Slovenska. Čím ideme ďalej na východ, tým tá 

situácia je komplikovanejšia, ťažšia. Pravidelne mám to hlásenie 

od mojich kolegov z územia Slovenskej republiky a je pravdou, že 

toto bude podľa mňa spoločný záujem Združenia samosprávnych 

krajov, kde podpredsedom je aj náš predseda TSK, dobre hovorím, 

pán predseda, pravda. Ty si podpredseda pre Západné Slovensko      

a vyspelý západ, ako si mi to raz povedal. Takže, no a západ 

vyspelý, tak potom už ťažko potom hovoriť, že čo je stred a čo je 

východ. Takže v tomto kontexte chcem povedať, že tá téma je 

zložitá a aj fakt potrebné a toto zopakovali obaja páni 

starostovia, že sme na jednej pomyselnej lodi. Stojíme po boku     

a či chceme alebo nechceme, bez centrálnej pomoci centrálnej vlády 

si my sami obce, mestá a kraje neporadíme. Takže toto je aj výzva 

pre všetkých kandidátov do Národnej rady SR a minimálne 3 tu sedia 

aj za predsedníckym stolom, aby v prípade, keď budú úspešní, sa 

tejto téme venovali prioritne práve preto, že momentálne aj        

v prieskumoch verejnej mienky téma zdravotníctva a jej dostupnosti 

je absolútne na najvyšších priečkach záujmu občanov. Tzn. že trápi 

to všetkých a je logické, že starostovia budú prichádzať sem vždy, 

keď takýto problém budú mať, lebo v tomto sme partneri a navzájom 

si musíme pomáhať. Veľmi pekne ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán podpredseda, ešte poprosím o vystúpenie pána poslanca 

Ďurejeho, ktorý sa hlási, nech sa páči. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Ja sa budem snažiť byť rýchly. Vážený pán 

predseda, starostka, starostovia, kolegyne, kolegovia. Nejaký ten 

piatok na zasadnutí zastupiteľstva žiadam, aby prišiel pán 

riaditeľ nemocnice a úprimne ja som sa ho chcel pýtať na stav 

lekárov, keď vidím nejakého lekára v bojnickej nemocnici a o 2 

mesiace je v Bánovciach nad Bebravou, tak viem, že sa niečo deje     

v tej nemocnici. Počúval som tu aj, že pán riaditeľ NsP            

v Považskej Bystrici, aj z jeho iniciatívy sa otvorila v Papradne 

takáto ambulancia, resp. pani riaditeľka v myjavskej nemocnici, 6 

lekárov vám príde, resp. nemocnica v Považskej Bystrici si dokáže 

vychovávať, vyvzdelávať sama svojich lekárov. Na to poviem 

otvorene, naša nemocnica to nevie. Viete, teraz z Plánu obnovy aj 
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tá nová výzva, ktorá má vyjsť, dúfam, že do konca septembra, tak 

môžeme získať na ambulanciu, na otvorenú ambulanciu, pokiaľ sa 

bavíme o obci, aj o tých, o ktorých sa tu teraz bavíme prioritne, 

60.000,- na ambulanciu. A tak v rámci rezidenčného programu si 

dovolím tvrdiť, že pán riaditeľ a vôbec vedenie nemocnice by sa 

mohlo uchádzať nielen o 60.000,- na jednu ambulanciu, ale aj       

o viacero ambulancií a taktiež byť úspešné vo vyvzdelávaní si 

lekárov tak, ako to dokážu aj v Myjave alebo aj v Považskej 

Bystrici. A my sme na tom tak, že pán predseda zdravotníckej 

komisie ani nedostane jednoznačné informácie, ale teší ma, že tu 

odzneli slová, že bude stretnutie, kde bude pán riaditeľ nemocnice 

spolu so starostami a ja sa budem pýtať, ako to stretnutie dopadlo 

a či naozaj v rámci rezidenčného programu nevieme byť na hornej 

Nitre omnoho aktívnejší ako sme. Ale snažím sa byť teraz alebo 

teda posnažím sa byť aj trošku objektívnejší. V Chrenovci-Brusne 

to vyšlo. Je tam nová mladá pani doktorka, pokiaľ sa nemýlim. 

Taktiež Nitrianske Rudno. A ja verím, že ak by sme boli vo vedení 

nemocnice aktívnejší, tak by sme dokázali obsadiť aj postupne 

ďalšie ambulancie, pretože tieto peniaze z Plánu obnovy začneme 

splácať po roku 2026 a potom to budú veľmi drahé peniaze pre nás, 

takže poďme sa o ne uchádzať. A na záver akože k tomu vystúpeniu 

má aj, už nechcem preberať slová pána podpredsedu Božika, ale 

dávam mu za pravdu, že máme tu niekoľkých kandidátov v Národnej 

rade, z ktorých sa ukazuje, že väčšina aj sedieť bude, tak potom 

túto politiku naozaj nech presadzujú, pretože táto výzva z Minis-

terstva zdravotníctva, ona mala byť pôvodne vyhlásená už pred 

časom, na ktorú čakáme a ktorú pani doktorka Štefíková, o ktorej 

hovorí, že pri pozitívnom vnímaní by sme ju mohli mať vyhlásenú 

budúci týždeň alebo do konca budúceho týždňa. Tak pokiaľ ma pamäť 

neklame, dosť som to sledoval, mala byť vyhlásená už dávnejšie,     

a stále vyhlásená nie je. Ale takto to tu vyzerá vo vrcholovej 

politike. Čiže ja sa budem potom pýtať, ako dopadlo to stretnutie. 

Rovnako ako som sa chcel pýtať v bode Rôzne pre poslancov, že som 

inicioval pred časom, aby pán riaditeľ sem prišiel a dal nám 

nejaké dokumenty alebo aspoň by sme sa pýtali na stav lekárov, ale 

pán riaditeľ neprišiel. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán poslanec. Určite všetci traja riaditelia vám budú 

k dispozícii, prípadne aj na Komisii sociálnej a zdravotníckej,     

a neviem či v novembri, v novembri bude veľa bodov, rozpočet         

a ďalšie veci, či na novembrovom zastupiteľstve, alebo potom      

na januárovom, keď bude menej bodov. Ale pýtať sa môžete ako 

poslanci kedykoľvek hociktorého riaditeľa organizácie v zriaďova-

teľskej pôsobnosti Trenčianskej župy, ktorých je 80, vrátane 

bojnickej nemocnice. Pán podpredseda Božik s faktickou na pána 

poslanca Ďurejeho, nech sa páči, v krátkosti. 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Len chcem zareagovať na pána poslanca Ďurejeho, kolegu, ktorý je 

starostom jednej z obcí okresu Prievidza. Chcel by som veľmi pekne 

poprosiť, pokiaľ sa bude robiť stretnutie na platforme starostov 

hornej Nitry, lebo to by malo byť smerom aj k riaditeľovi 
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nemocnice preto, lebo aj starostov to veľmi zaujíma, chcel by som 

požiadať, aby v tomto prípade boli pozvaní starostovia a primátor 

aj v rámci okresu Partizánske, lebo kvázi druhostupňová nemocnica 

pre Partizánske je bojnická nemocnica. Najmä v niektorých 

činnostiach, ktoré sú už, či už ide o urológiu, kožné, 

psychiatriu, atď., atď.. Čiže ja by som bol veľmi rád, keby, a to 

ťa chcem poprosiť, pani vedúca, ak je to možné, že by sme spoločne 

v nejakom čase urobili priestorovo aktivitu, kde by bol 

iniciátorom TSK a kde by sme sa spoločne s pánom riaditeľom aj     

na tému perspektívy stratégie nielen ako poslanci, ale všetci 

zástupcovia územnej samosprávy miestnej, tzn. je to 75 primátorov 

a starostov obcí a miest okresov Prievidza a Partizánske. Je to 

dosť dôležitá téma pre nás, pre všetkých. Uvedomujem si aj, čo 

momentálne ja zažívam vo väzbe na udržanie oddelení, kde možnože 

nebudem až taký úspešný, ako bola úspešná Myjava, a preto je pre 

nás ešte viacej dôležité, aby sme mali bojnickú nemocnicu ako 

krajskú nemocnicu k dispozícii pre tento región okresov Prievidza, 

Partizánske, lebo to je vlastne geografický región územia hornej 

Nitry, alebo územie regiónu hornej Nitry a žije nás tam viac ako 

180 000 obyvateľov. Čiže toto je moja prosba a požiadavka, aby sme 

to zorganizovali ešte do Vianoc a aby sme o týchto témach vedeli, 

lebo trápi to občanov obcí a miest oboch okresov. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, ešte pán poslanec Stopka, nech sa páči, okres 

Prievidza. 

JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD. (poslanec)  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Vážený pán predseda, páni 

podpredsedovia, dámy a páni, chcem sa takisto poďakovať pani 

starostke a pánom starostom, že prišli dnes na zastupiteľstvo      

a mali tú odvahu skutočne predniesť tie problémy, ktoré trápia ich 

obyvateľov, ich spádové oblasti. Ja tie informácie nejaké mám, čo 

sa týka počtu lekárov v bojnickej nemocnici preto, lebo sme sa 

dohodli s pánom riaditeľom, že budem pravidelne chodiť            

a informovať sa o stave aj na základe podnetov zamestnancov a tak 

isto pacientov a obyvateľov okresu Prievidza. Čo mám informáciu 

teda k 31. 5. v bojnickej nemocnici ordinovalo alebo pracovalo 160 

lekárov, z toho bolo 94 atestovaných lekárov a 66 neatestovaných 

lekárov. 20 lekárov je na materskej dovolenke. Z tohto vlastne 

vyplýva, že kedysi, keď pred dvoma rokmi v nemocnici pracovalo 176 

lekárov, tak dochádza nielen k fluktuácii tohto zdravotníckeho 

personálu, ale k rapídnemu zníženiu počtu stavov. Takže sami si 

môžte spraviť obraz, že do budúcna asi veľmi ťažko bude aby, alebo 

veľký problém, aby bojnická nemocnica zastrešila nejakú zdravotnú 

starostlivosť aj v tých spádových oblastiach. Elenka Štefíková 

veľmi dobre vie, ako sme riešili kedysi detského lekára v spádovej 

oblasti Zemianske Kostoľany, ktorý tam dochádzal z bojnickej 

nemocnice nejaké časové obdobie, potom tam skončil. Tak isto aj to 

Nitrianske Rudno, kde sme sa trápili, potom prišla pani doktorka 

Jánošíková, chvalabohu, ale pani doktorka Blaho, ktorá 

zastrešovala, bola zamestnankyňou bojnickej nemocnice, si stiahla 

pacientov a založila si ambulanciu potom v Bojniciach. Tak isto aj 
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to Nitrianske Pravno a Chrenovec-Brusno vlastne to bolo len také 

látanie na ambulanciu pána doktora Šupíka kedysi. Ale ja som rád, 

že niektoré veci sa pohli, riešia sa. Dúfam, že sa pomôže aj tejto 

spádovej oblasti, ako je oslianska a novácka. Z mojej strany 

všetko. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne. Ela chceš ešte niečo k tej diskusii dodať? Ak nie, 

tak ja by som to zhrnul. Chcem poďakovať Filipovi Lukáčovi, 

Jožkovi Hrotekovi, Elenke Valenteje, Miroslavovi Kováčovi, 

starostom z tejto časti Trenčianskeho kraja za to, že prišli dnes 

medzi nás. A tá dohoda bude taká, že spolu za účasti pána 

riaditeľa Glatza, bojnickej nemocnice a pani Štefíkovej           

a samozrejme aj za vás a za účasti oboch lekáriek. To sú lekárky 

obidve, hej? Čiže to je. 

PhDr. Elena Štefíková, MPH  

Lekárky sú súkromné, tie, teraz by som ja v tej... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže spravíte si to za účasti našej nemocnice spoločne aj         

za účasti starostky a starostov. Ja by som navrhoval, ak bude čas 

tento týždeň, resp. najneskôr budúci týždeň. A budete teda hľadať 

riešenie, ako pomôcť v tejto časti so všeobecnými lekármi. Dobre? 

Ďakujeme pekne za dnešnú účasť na dnešnom zastupiteľstve. Držte sa 

a peknú cestu vám prajem na hornú Nitru. Nech sa vám darí. Ešte 

užite to slniečko dnešné. My sa tu ešte budeme trošku trápiť dnes. 

Takže ďakujem veľmi pekne, majte sa. 

 

 

4. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade 
Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2023.  
Predkladal: Ing. Pavol Zigo – hlavný kontrolór TSK  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prešli by sme k bodu číslo 4. a to je Správa o kontrole 

vybavovania sťažností a petícií na Úrade TSK za I. polrok 2023. 

Opätovne pán hlavný kontrolór, nech sa páči v krátkosti k tomuto 

bodu číslo 4..  

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ďakujem pekne, pán predseda. Vážený pán predseda, páni 

podpredsedovia, pani poslankyne, poslanci. Dovoľte, aby som 

predložil Správu o kontrole vybavovania petícií a sťažností        

za I. polrok 2023. Táto správa je predkladaná v zmysle zákona      

o samospráve vyšších územných celkov. Bola spracovaná v zmysle 

zákona o sťažnostiach a smernice TSK o vybavovaní sťažnosti       

a petícii a teda je tu prezentovaný prehľad o počtoch, druhoch, 

spôsobe vybavovania a opodstatnenosti podaní agendy petícií        

a sťažnosti, údaje o zameraní, opodstatnení sťažností             

a opatreniach prijatých na odstránenie zistených nedostatkov. Čo 

sa týka vybavovania sťažností, bolo zaevidovaných 8 sťažností 

ktoré boli vyhodnotené nasledovne. 3 boli odstúpené v zmysle 

zákona o sťažnostiach príslušným orgánom na vybavenie. Bola tu 
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sťažnosť na fyzickú osobu, vedúceho Polikliniky Partizánska, 

Trenčín (neprimerané správanie, nevhodné riešenie problému). 

Sťažnosť na TSK za spoluusporiadanie medzinárodných cyklistických 

pretekov. Tu bol ohľadne vydávania povolení dotknutý Okresný úrad, 

tak to bolo odstúpené tam. A 1 sťažnosť (nefunkčnosť tarifného 

označovača na priame vybavenie mestu Trenčín. 1 podanie bolo 

odložené vzhľadom na to, že nebolo úplné, chýbali atribúty toho 

podania, avšak bolo to vybavené ako podnet v spolupráci Odborom 

dopravy. 1 podanie bolo vyhodnotené, že nemá charakter sťažnosti. 

Bol to dopyt, vyjadrenie názoru, takže toto bolo riešené tak isto 

ako podnet s Oddelením sociálnej pomoci. 2 sťažnosti boli 

opodstatnené a tieto boli riešené a samozrejme bolo odpovedané 

kladne na vybavenie sťažnosti. 1 sťažnosť bola vyhodnotená ako 

neopodstatnená, a to bolo za túto oblasť všetko. Sťažnosti boli 

chronologicky zaevidované. Evidencia bola vedená. Ku každej 

sťažnosti bol zavedený osobitný spis. Sťažnosti k vybaveniu boli 

postúpené kompetentnému odboru a boli vybavované v zákonnej 

lehote. Pre porovnanie oproti I. polroku 2020 bolo o 1 sťažnosť 

menej. Petície boli dve. Jedna bola opodstatnená, to bola žiadosť 

občanov o úpravu spojov prímestskej autobusovej dopravy (PAD). To 

bolo vyhodnotené ako opodstatnené a boli uskutočnené zmeny         

v cestovnom poriadku PAD od 1. 6. 2023. Jedna sťažnosť bola 

vyhodnotená ako neopodstatnená od občanov, ktorí žiadali 

spomaľovacie pruhy na ulici v Trenčíne a osadenie značenia 

obmedzujúce rýchlosť na 30 km, avšak po informáciách, resp. 

šetrení s Dopravným inšpektorátom tejto petícii vyhovené nebolo. 

Vzhľadom na frekvenciu a teda nehodovosť, atď., atď.. Čo sa týka 

kontroly opatrení, neboli prijaté vzhľadom k tomu, že 

v predchádzajúcom období neboli zistené nedostatky. Ďakujem pekne 

za pozornosť. To je všetko. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, pán hlavný kontrolór, za uvedenie tohto bodu číslo 4. 

Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií za I. polrok 

2023. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Pani poslankyne, páni 

poslanci, nech sa páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa       

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je 

uvedené pod bodom číslo 4.. Nech sa páči, hlasujeme.   

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 a NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 4. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne, pán 

hlavný kontrolór. 

 

U z n e s e n i e číslo 134/2023 

                                (obsah uznesenia viď príloha  

                    tejto zápisnice).    

 

 

5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
Predkladal: Ing. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO  
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Poprosím Tomáša Baláža uviesť bod 5., teda viacero podbodov        

na riešenie prebytočného majetku TSK. Prvé 2 body budú osobitné 

zretele, kde teda potrebujeme na schválenie 27 poslancov. Nech sa 

páči, Tomáš, máš slovo. A veľmi krátkosti.  

 

5.   

   a) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja  

      pozemkov registra "C" p. č. 1507/7, 1550/11, 1550/7, 1550/8, 

      1550/9, 1550/10 k.ú. Melčice v prospech Obce Ivanovce ako  

      prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie 

poslankyne, vážení páni poslanci, kolegyne, kolegovia, hostia. 

Dovoľte mi v písmene a) predložiť Návrh na schválenie 

prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja pozemku registra C 

parc. č. 1507/7, 1550/11, 1550/7, 1550/8, 1550/9, 1550/10, k. ú. 

Melčice v prospech obce Ivanovce ako prípad hodný osobitného 

zreteľa. Ide o pozemky o celkovej výmere 777 m², na ktorých má 

obec Ivanovce stavebný zámer vybudovať medzi obcami Ivanovce       

a Melčice-Lieskové chodník v súbehu s cestou 3/1225 Štvrtok - 

Kostolná, na ktorý chcú požiadať o nenávratný finančný príspevok     

z Programu rozvoja vidieka, k čomu musia deklarovať majetko-právny 

vzťah k dotknutým pozemkom. Navrhuje sa preto odpredaj týchto 

pozemkov za kúpnu cenu vo výške 1 euro, ako je teraz štandardom 

pri prevodoch pozemkov pod chodníkmi vo vlastníctve obcí a dôvod 

hodný osobitného zreteľa spočíva v potrebe usporiadania právneho 

vzťahu k týmto pozemkom, na ktorom má zámer obec vybudovať 

chodník. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Čiže to robíme každej obci, čiže za euro 

pozemky pod chodníky, hej. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. a). Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať     

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. a). Je to osobitný zreteľ, 

nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujeme. Čiže      

na schválenie je potrebných 27 poslancov. Nech sa páči, hlasujeme. 

Tak ak nás nie je dosť, tak bohužiaľ pani starostka Ivanoviec 

počká na novembrové zastupiteľstvo. Choďte prosím vás zavolať tých 

poslancov dozadu.  

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 5. a) sme schválili. 

 

                 U z n e s e n i e  číslo 135/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 
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5.   

b) Návrh na schválenie nájmu nehnuteľného majetku v k.ú. Klátova 
Nová Ves Obci Klátova Nová Ves ako prípad hodný osobitného 

zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

5. b), to je asi to isté. Tam chcete nejaké metre štvorcové pod 

zastávkami, asi. Dobre, ďakujeme pekne. Otváram diskusiu k bodu 

číslo 5. b). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie      

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. b). Nech 

sa páči, hlasujeme. Tiež uvádzam, že je to osobitný zreteľ a je 

potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov.  

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 5. b) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 136/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

 

5.   

c) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného majetku 
nachádzajúceho sa v k. ú. Považská Bystrica, zapísaného na LV 

č. 10530 (lekáreň TÍLIA). 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Už viac osobitných zreteľov nemáme. A je tam 

ešte VZN-ko, pardon. Prejdeme k bodu číslo 5. c) a to je Návrh     

na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného majetku 

nachádzajúceho sa v k. ú. Považská Bystrica. Je to tá lekáreň 

TÍLIA, ktorú sme nevedeli predať už niekoľko rokov. To je hádam 

odvtedy čo som tu županom, 10 rokov a som rád, že sa nám to 

konečne teda podarí. Nech sa páči, Tomáš. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Áno, ide o budovu, v ktorej sídli lekáreň TÍLIA, 

alebo teda o budovu TÍLIE, ktorá už od roku 2016 je v obchodnej 

verejnej súťaži. Tento krát ponúkol záujemca sumu 579.000 EUR, 

ktorá korešponduje s hodnotou podľa znaleckého posudku. Bol aj  

druhý záujemca, ten ponúkol sumu o 170.000 EUR nižšiu a priamo      

na otváraní obálok prehlásil, že v prípade elektronickej aukcie by 

túto sumu nenavyšoval. Navrhuje sa preto, aby zastupiteľstvo 

schválilo odpredaj tohto nehnuteľného majetku záujemcovi         

za ponúknutú cenu 579.000 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Musím povedať, že to je naozaj vynikajúca 

cena, že sa nám to teda podarilo. Čo už bude robiť ten budúci 

majiteľ s týmto, už nech nás netrápi, ale si vylepšíme, pani 

Ozimová, finančné aktíva výrazne, ktoré potrebujeme do rozpočtu. 
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Otváram diskusiu k bodu číslo 5. c), nech sa páči. Tí, ktorí to 

poznáte, tak je to vlastne tá budova toho Ščokina, teda časť, čo 

ste považskobystrickí poslanci. Ak nikto, nemáš tam ešte históriu, 

že koľkokrát sme to ponúkali? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Nemám ju tu, ale určite 6, 7 krát bola ponúkaná. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. c). Nech sa páči, 

hlasujeme.  

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 5. c) sme schválili. 

 

U z n e s e n i e  číslo 137/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).  

  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ešte sa spýtam, to bude hneď zaplatené vlastne celé, nebude to     

v splátkach, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Je to zaplatené hneď, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Hneď tak, až potom sa teda na kataster, hej?  

 

 

5.   

d) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu nehnuteľ-
ného majetku a súťažných podmienok obchodnej verejnej súťaže: 

"Pozemky CKN č. 2432/13, 2432/15, 2432/62 v k. ú. Považská 

Bystrica". 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre 5.d), to je bod Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu majetku, to sú pozemky vedľa našej Nemocnice v Považskej 

Bystrici, kde plánuje asi postaviť Kaufland a tak ideme podľa 

znaleckého posudku, takže ten znalecký posudok vyšiel tak ako 

vyšiel, možno niekto hovorí, dosť vysoko, ale myslím si, že 

reťazce majú dosť finančných prostriedkov teraz a hlavne aj po tej 

kríze, po tom Covide, a teraz ceny tých potravín, viete ako idú 

hore, tak ja si myslím, že ak je teda fakt záujem, tak budú mať 

záujem o tieto pozemky, ak tam chcú niečo takéto postaviť. Bola 

tam 1 pripomienka na Rade predsedov, sme to zapracovali, hej, že 

stanoviť tam vecné bremená na siete, hej? Áno? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, je to tam zapracované aj teraz s tým, že... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Pani primátorka z Púchova tuším mala tú pripomienku, takže si to 

tam zapracoval. Povedz ešte k tomu teda niečo. 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, ďakujem. Áno, bolo to teda zapracované, boli vypísané siete, 

ktoré prechádzajú cez predmetné pozemky a rovnako povinnosť 

úspešného uchádzača v prípade potreby zabezpečiť na vlastné 

náklady prekládku týchto inžinierskych sietí. Zároveň nebude 

úspešný uchádzač od TSK v budúcnosti požadovať akékoľvek finančné 

vyrovnanie, týkajúce sa realizácie predmetnej prekládky inžinier-

skych sietí, ani nákladov súvisiacich s existenciou predmetných 

inžinierskych sietí a ich prípadným zápisom do katastra, pričom je 

zároveň povinný zachovať pripojenie inžinierskych sietí k majetku 

vo vlastníctve TSK, čiže ak tie siete budú ďalej zásobovať majetok 

vo vlastníctve TSK, čiže v tomto prípade hlavne nemocnicu, tak 

bude to musieť byť zachované. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. d), k schváleniu 

podmienok OVS-ky. To je tiež problém, ktorý sa vliekol niekoľko 

rokov. Tam aj súd musel rozhodnúť v jednom tom pozemku, neviem, či 

toto je ukázané, asi nie je, kde sme mali spoluvlastnícky podiel    

a tu musel vlastne až súd vyriešiť v Považskej Bystrici 

vysporiadanie spoluvlastníckych podielov a teraz oni skupujú tie 

ďalšie pozemky vedľa. Takže ak nikto do diskusie, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak ako je uvedené pod bodom číslo 5. d). Nech sa páči, hlasujme. 

 

ZA: 30, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 5. d) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 138/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

5.   

e) Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckeho podielu   

k nehnuteľnostiam - budove Galérie M. A. Bazovského           

v Trenčíne a prislúchajúcemu pozemku v k.ú. Trenčín kúpou    

od vlastníka - Mesta Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, uviesť bod číslo 5. e). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Éčko je Návrh na schválenie nadobudnutia 

spoluvlastníckeho podielu k nehnuteľnostiam - budove Galérie 

Miloša Alexandra Bazovského Trenčíne, prislúchajúcemu pozemku      

v katastrálnom území Trenčín, kúpou od vlastníka, mesta Trenčín. 

Ide teda o nadobudnutie spoluvlastníckeho podielu 6/8, ktoré sú 

teraz vo vlastníctve mesta Trenčín k 2/8, ktoré sú vo vlastníctve 

TSK, a to budovy galérie, pozemku nachádzajúceho sa pod budovou, 

pozemku pod tzv. železničným domčekom, ktorého vlastníkom je TSK   

a časť zadného nádvoria galérie, ktoré by nadobudol TSK kúpou      

od mesta Trenčín, za celkovou kúpnu cenu 1,- eura za podmienky, že 



41 

 
dôjde k ukončeniu nájomnej zmluvy ešte z roku 1996 a dohody        

o vecnom plnení z roku 2000, v zmysle ktorého sa započítavali 

investície do nájmu. Tam bol zostatok tohto zápočtu 

alebo investície vo výške 450.000 EUR, ktorým by teda došlo       

k ukončeniu nájomnej zmluvy a taktiež ešte dôjde v budúcnosti      

k vysporiadaniu spoluvlastníckeho podielu k zvyšnej časti pozemku, 

ktorá zatiaľ zostáva vo spoluvlastníckom podiele TSK a mesta 

Trenčín a kde teda k vysporiadaniu dôjde do 31. 12. 2026, dokedy 

by malo mesto Trenčín zrealizovať investičnú akciu v danom 

priestore. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte mesto nás požiadalo, že nám v tom dá aj 

ten pozemok vo vnútri, hej, tých 155 m², to je parcela číslo 

oddelená parc. 65/6, tak?  

Mgr. Tomáš Baláž  

Áno, tá bola vlastne, to je. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

To je vlastne za galériou v strede, tak ešte to nám mesto Trenčín 

dá. Neviem, či už to bolo u nich na zastupiteľstve? To bude až 

zajtra, takže toto je takýto návrh na vysporiadanie, aby teda už 

Trenčianska župa mala celý 1 vlastnícky podiel v budove, galéria   

v niektorých tých pozemkoch. Časť tých pozemkov ešte si necháva 

ako spoluvlastnícky podiel mesto Trenčín s tým, že tam chcú niekde      

z jednej alebo z druhej strany robiť prístupovú komunikáciu, 

obslužnú komunikáciu na, ako sa volá tá ulica?  

Mgr. Tomáš Baláž  

Na Hasičskú ulicu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Na Hasičskú. Takže nech sa páči, otváram diskusiu k bodu číslo 5. 

e). Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené pod bodom číslo 5. 

e). A je tam už vrátane aj ten pozemok 65/6 o výmere 155 m². Nech 

sa páči.  

 

ZA: 30, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 5. e) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 139/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

   

5.   

f) Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckeho podielu   

k pozemku v k.ú. Púchov kúpou od vlastníka - Ing. Eleny 

Schwaerovej, rod. Mičurovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, bod 5. f).  
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Mgr. Tomáš Baláž  

5. f), Návrh na schválenie nadobudnutia spoluvlastníckeho podielu 

k pozemku v katastrálnom území Púchov kúpou od vlastníčky Ing. 

Eleny Schwaerovej, rodenej Mičurovej. Ide o akciu Kruhová 

križovatka na ceste číslo II/507, nadobudnutie podielov sa 

schvaľovalo už na minulom zastupiteľstve. Ide vlastne o ďalšiu     

zo spoluvlastníčok, ku ktorej treba vysporiadať majetkovoprávne  

vlastnícky podiel. Ide o spoluvlastnícky podiel veľkosti 1/30      

k pozemku, za celkovú kúpnu cenu 4,08 EUR v zmysle znaleckého 

posudku, ktorý bol vypracovaný. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Chcem sa 

spýtať ešte pána riaditeľa Karkuša, že koľko takýchto bude ešte 

tých žiadostí, na ten kruháč v Púchove. Už iba jedna bude? Takže 

to bude nejaká 1/50 toto. Tak bude koľko, 50 vlastníkov ešte? Ešte 

sme v tom Púchove? To je zadarmo, nie? Mesto Púchov. Dobre, ak sa 

nikto nehlási, uzatváram teda možnosť hlásiť sa do diskusie        

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. f), nech 

sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 30, PROTI 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie bodu číslo 5. f) sme schválili.  

 

         U z n e s e n i e  číslo 140/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).  

  

5.   

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "C" parc. č. 1533/1 k. ú. Dubodiel v prospech Ing. 

Františka Petríka. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, uveď bod číslo 5. g). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. To už sú teda tradičné vecné bremená. Géčko, Návrh      

na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku registra C 

parc. č. 1533/1, katastrálne územie Dobodiel, v prospech súkrom-

ného žiadateľa. Ide o povinnosť strpieť právo uloženia elektrickej 

NN prípojky, a s tým spojených oprávnení, na dobu neurčitú,         

v prospech súkromného žiadateľa za odplatu, jednorazovú náhradu 

stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK, 

cenovej mapy pre intravilán obce Dubodiel vo výške 6,60 EUR/m2, čo 

je pri výmere 26 m² dielu jednorazová náhrada celkovo výške 171,60 

eur. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. g), nech sa páči. 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod týmto bodom, nech sa páči, 

hlasujeme.  
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U z n e s e n i e  číslo 141/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                tejto zápisnice).   

 

ZA: 30, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 5. g) sme schválili.  

 

 

5.   

h) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku   

registra "C" parc. č. 2401/1 k. ú. Selec v prospech Aleša 

Viršinského a manž. Janky Viršinskej Palatinusovej rod.      

Palatinusovej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Tomáš, uveď bod 5. h). 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom Návrhu na schválenie zariadenia vecného bremena 

na pozemku registra C parc. č. 2401/1 katastrálne územie Selec      

v prospech súkromných žiadateľov, navrhuje sa teda schválenie 

zriadenia vecného bremena, v zmysle ktorého by TSK mal povinnosť 

trpieť právo uloženia kanalizačnej prípojky, a s tým spojených 

oprávnení z vecného bremena súkromných žiadateľov, na dobu 

neurčitú v ich prospech, za odplatu, jednorazovú náhradu stanovenú 

v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom TSK v zmysle 

cenovej mapy pre intravilán obce Selec, vo výške 6,60 EUR/m2, čo je 

pri výmere 10 m² jednorazová náhrada celkom vo výške 66,- EUR. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 5. h). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod týmto bodom. Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, 

hlasujeme. 

  

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 5. h) sme schválili. 

  

U z n e s e n i e  číslo 142/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

5.   

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 
registra "E" p. č. 6102/3  a registra "C" p. č. 6102/85 k. ú. 

Považská Bystrica v prospech Považskej vodárenskej spoloč-

nosti, a. s., Považská Bystrica.  

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, uveď ďalší bod. 
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Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem. V ďalšom - Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemkoch registra E, parc. č. 6102/3, a registra C parc. číslo 

6102/85 katastrálne územie Považská Bystrica v prospech Považskej 

vodárenskej spoločnosti, a.s. Považská Bystrica, ktoré spočíva     

v zriadení vecného bremena strpieť právo uloženia inžinierskych 

sietí verejného vodovodu s pásmom ochrany šírky 1,8 m od osi      

na každú stranu, vodorovnej vzdialenosti uloženého potrubia       

a s tým spojených oprávnení, na dobu neurčitú, v prospech 

oprávneného z vecného bremena - Považskej vodárenskej spoločnosti, 

za odplatu, jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK a na základe predloženého znaleckého 

posudku vo výške 6,50 EUR/m2, čo je pri výmere 388 m² náhrada 

celkovo vo výške 2.522,- EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 5. i). Cena je 

podľa znaleckého posudku, áno, Tomáš? 

Mgr. Tomáš Baláž  

Podľa znaleckého posudku, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. i), nech sa páči, 

hlasujme. 

 

ZA: 28, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie pod bodom číslo 5. i) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 143/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

5.   

j) Návrh na rozhodnutie o zverení majetku TSK evidovaného        

v rámci projektu "TreBuChET - Trenčín, Bučovice, Chránime  

Európske Tradície" do správy správcu - Trenčianske múzeum     

v Trenčíne. 

  

k) Návrh na rozhodnutie o zverení nehnuteľného majetku TSK -  

stavby "Rekonštrukcia cesty č. II/581 Nové Mesto nad Váhom - 

Myjava, II. etapa" do správy správcu - Správy ciest TSK. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ostávajú nám už iba 2 body, k majetkovým, to 

je bod 5. j) a bod 5. k). Obidva sa týkajú zverenia majetku       

do správy jednotlivých OvZP. To prvé je pre Trenčianske múzeum, to 

je ten projekt TreBuChET, ktorý bol financovaný z Interregu,       

a keďže podľa Zásad hospodárenia s majetkom, keď je hodnota 

700.000 EUR, musí byť tento majetok schválený cez zastupiteľstvo, 

a bod 5. k) je vlastne cesta II/581 Nové Mesto - Myjava, II. 

etapa. To bola vlastne tá cesta, ktorú robila asi Skanska, Rado 
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Hladký, že? To bolo ako je Hrašné, tam? Takže to je zas do správy 

správcu - Správy ciest TSK. Otváram diskusiu k obidvom týmto 

bodom. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

najskôr hlasovať o uznesení pod bodom číslo 5. j), nech sa páči, 

hlasujeme.  

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 5. j) sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 144/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5. k), 

posledný majetkový bod. Nech sa páči, hlasujeme. To je zverenie 

majetku tej cesty teda smerom Nové Mesto-Myjava, druhá etapa       

do správy správcu, ktorým je Správa ciest TSK. 

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Aj toto uznesenie sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. To bol 

posledný majetkový bod 5. k).  

 

U z n e s e n i e  číslo 145/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

 

6. Návrh na schválenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa čl. 
34 ods. 3, bod 3.1., písm. a) Zásad hospodárenia s majetkom 

Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, nech sa páči, máš tu ešte bod 6. a to je Návrh na schvá-

lenie odpisu nevymožiteľných pohľadávok podľa čl. 34 Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK. Nech sa páči. 

Mgr. Tomáš Baláž  

Ďakujem za slovo. Ide celkovo o 6 pohľadávok. 4 z nich sú 

pohľadávky evidované v účtovníctve zariadení sociálnych služieb 

(ZSS) - 2 Sloven Slavnica, 1 Bôrik Nitrianske Pravno a 1 CSS JUH 

Trenčín, ktoré mali voči klientom, ktorí teda zosnuli a ktorých 

pohľadávka dosiahla hodnotu vo výške nad 3.500,- EUR a teda o jej 

odpísaní musí rozhodnúť Zastupiteľstvo TSK. Všetky ZSS vykonali 

všetky právne úkony na vymoženie tejto pohľadávky, boli riadne 

prihlásené do dedičských konaní, nakoľko však v dedičskom konaní 

nebol zistený majetok, ktorý by postačoval na úhradu týchto 

pohľadávok, navrhuje sa ich odpis. Piata pohľadávka je v účtov-

níctve školy Stredná odborná škola strojnícka, Považská Bystrica, 
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ktorá vznikla ešte v roku 2012 titulom nezaplateného nájomného 

voči súkromnej obchodnej spoločnosti. Na toto bol vyhlásený 

konkurz a bol ukončený bez zistenia akéhokoľvek majetku a vymazaná 

z Obchodného registra. Nie je teda žiadny možný spôsob, akým 

vymôcť túto pohľadávku. Napriek tomu, že škola si prihlásila 

pohľadávku do konkurzu, táto nemohla byť uspokojená pre nedostatok 

majetku v obchodnej spoločnosti. A šiesta je odpísanie pohľadávky 

evidovanej v účtovníctve NsP Myjava voči Ministerstvu 

zdravotníctva SR vo výške 171.720,12 EUR, ktorá bola zavedená      

do účtovníctva ešte v roku 2003, kedy vznikla nie je presne ani 

známe. Súvisí pravdepodobne s delimitáciou a s položkou, ktorou 

mali byť uhrádzané nejaké mzdy zdravotníkom. Túto pohľadávku ani 

Ministerstvo zdravotníctva nevedie vo svojom účtovníctve,         

a vzhľadom na to, že tam prebehla kontrola Útvaru hlavného 

kontrolóra, ktorý odporučil túto pohľadávku odpísať, navrhuje sa 

jej odpis, nakoľko nie je možné žiadnym spôsobom ju vymôcť. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 6.. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie. A Tomáš, to je jedným 

hlasovaním, hej? Uznesením, hej? Takže budeme hlasovať teda jedným 

hlasovaním o odpustení všetkých 6 pohľadávok. Nech sa páči, pani 

poslankyne, páni poslanci, hlasujeme.  

 

ZA: 26, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 6. sme schválili a odpustili sme teda tie 

pohľadávky. 

 

U z n e s e n i e  číslo 146/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

 

7. Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za I. polrok 2023.  

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová - vedúca Odboru finančného  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Tomáš, ďakujem pekne. Bod číslo 7. Vyhodnotenie plnenia príjmov     

a čerpania výdavkov TSK za I. polrok 2023. Renáta, stačí nejaké 4 

čísla, aby poslanci mali možnosť to vidieť. Nech sa páči. 

Ing. Renáta Ozimová  

Dobre, ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, vážené panie 

poslankyne, vážení páni poslanci, vážení hostia, kolegyne, 

kolegovia. Dovoľte, aby som vám predložila Vyhodnotenie plnenia 

príjmov a čerpanie výdavkov k 30. 6. 2023. Takže budem stručná.    

V rámci bežných príjmov sa nám podarilo naplniť príjmy na 51,98%. 

Hlavnú zásluhu má na tom kategória daňových príjmov, ale tu musím 

spomenúť, že to plnenie bolo, je aj trošku skreslené z toho 

titulu, že nám bola jednorazovo vyplatená daň z príjmov práv-
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nických osôb v objeme 10.262.798,- a keď by bolo postupné plnenie, 

tak tie daňové príjmy napĺňame na 48,26%. Taktiež sme sa dostali 

na úroveň spred korona krízy, teda roku 2019 aj v plnení 

nedaňových príjmov a taktiež sme mali dobre plnené granty         

a transfery, kde bol medziročný nárast takmer o 5.899.000 EUR.     

V rámci kapitálových príjmov, tam sme zaznamenali plnenie 

8.100.248,71 EUR. V rámci toho plnenie príjmov z predaja kapitá-

lových aktív dosiahlo plnenie 50,03% a v rámci kapitálových 

grantov a transferov bolo plnenie na úrovni 7,64%. Toto plnenie 

bude v II. polroku vyššie vzhľadom na to, že nám končí programové 

obdobie a gro faktúr sa uhrádza v II. polroku. V rámci bežných 

výdavkov, tam sme čerpali bežné výdavky v objeme 

90.660.611,93 EUR, čo v percentuálnom vyjadrení predstavuje 

48,54%. V rámci kapitálových výdavkov k 30. 6. boli čerpané       

v objeme 17.578.058,74 EUR, čo je v percentuálnom vyjadrení 

11,03%. Tu by som chcela podotknúť, že sme zaznamenali nárast 

z predchádzajúcim rokom približne o 3.016.000,-. V rámci európ-

skych štrukturálnych fondov bolo čerpanie v rámci kapitálov 

15.209.279,60 EUR a investičné akcie, ktoré sú realizované       

na Úrade TSK, dosiahol objem čerpania 2.368.779,14 EUR, čo 

predstavuje 9,94% z rozpočtovanej sumy.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. 

Ing. Renáta Ozimová  

Dobre, takže už ďalej nemusím. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto materiálu. Otváram diskusiu 

k bodu číslo 7., je to vyhodnotenie plnenia príjmov, tam už nič 

nemôžeme zmeniť. Je to správa, takže ak nikto, uzatváram možnosť 

hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia tak, 

ako je uvedené pod bodom číslo 7., nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 26, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5. 

  

U z n e s e n i e  číslo 147/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

 

8. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-
skeho samosprávneho kraja č. 6/2023 o poskytovaní finančných 

prostriedkov na absolvovanie vzdelávacích kurzov pre účastní-

kov národného projektu „Podpora zamestnateľnosti v regióne 

horná Nitra II.“.  

    Predkladá: Ing. Martina Lamačková-vedúca Odboru region.rozvoja  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ja poprosím kolegov z Úradu TSK, aby zavolali ďalších poslancov, 

pretože teraz schvaľujeme VZN-ko a treba 27 poslancov. Takže 8. 

Návrh na schválenie VZN-ka o poskytovaní finančných prostriedkov 
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na absolvovanie vzdelávacích kurzov pre účastníkov národného 

projektu Podpora zamestnateľnosti v regióne horná Nitra II., to je 

pokračovanie toho projektu a je to veľmi dôležitý projekt. 

Poprosím, ak sú tam vzadu poslanci, aby prišli, pretože bez toho 

nebudeme môcť vyplácať potom a robiť tie rekvalifikácie baníkom, 

ktorých teraz práve pribudne, pretože Hornonitrianske bane končia 

teraz. Tak poprosím kolegov poslancov, ak sú tam vzadu, pán 

podpredseda Božik je tam určite niekde a ďalší, aby prišli. Tiež 

je to horná Nitra, takže nech prídu. Martina, nech sa páči, uveď    

v krátkosti ten projekt, teda to všeobecne záväzné nariadenie. 

Ing. Martina Lamačková 

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Dovoľte mi teda predstaviť vám 

všeobecne záväzné nariadenie číslo 6/2023, ktoré ukončí platnosť 

aktuálne platného VZN číslo 37/2021, ktorým sa poskytujú príspevky 

na vzdelávacie kurzy v rámci projektu Zlepšenie zamestnateľnosti 

na hornej Nitre. Pripravili sme spoločne s Ministerstvom práce, 

sociálnych vecí a rodiny, Hornonitrianskymi baňami a Elektrárňami 

Nováky pokračovanie tohto projektu, kde počítame, že od 1. 

novembra budú môcť nastúpiť ďalší baníci, ktorí budú ukončovať 

postupne svoju činnosť. Zároveň aj teda zamestnanci Elektrární 

Nováky, kde sa ukončí k poslednému decembru výroba elektriny      

z domáceho uhlia. VZN hovorí o tom, že každý z účastníkov projektu 

bude povinný absolvovať minimálne 1 rekvalifikačný kurz, maximálne 

2, spolu vo výške 1.500,- EUR, ktoré mu budú poskytnuté z rozpočtu 

projektu. Zmena oproti súčasnému VZN je vo výške, kde máme 

aktuálne 1.050,- EUR, bude 1.500,-. Aktuálne VZN-ko delí sumu     

na 350 EUR a 700 EUR, na použitie na kurzy na mäkké zručnosti      

a odborné kurzy. V novom projekte bude suma disponibilná a bude     

s ňou môcť narábať ďalej aj ten účastník sám podľa toho, za aké 

peniaze sa mu podarí kurz si nájsť. Výdavky na kurzy nad výšku 

1.500,- EUR si budú hradiť účastníci projektu sami. Kraj sa bude 

podieľať 8% na výške tohto kurzovného. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ja chcem pri tejto príležitosti povedať a aj 

poslanci, čo ste za okres Prievidza, skúste, prosím vás, 

komunikovať aj s tými baníkmi, aj s ďalšími, pretože nedostávajú 

úplné informácie a my sme mali tú možnosť aj so šéfkou persona-

listiky Hornonitrianskych baní rozprávať aj s niektorými baníkmi, 

keď som bol na hornej Nitre teraz cez leto. Hovoria, že župa 

pozastavila, alebo že skrátila to vyplácanie. No ono to nie je 

pravda, že zo 6 mesiacov na 2 mesiace, pretože ešte doteraz nie je 

schválená štátna pomoc na Digital Competition v Bruseli. Trvá to 

tam dlhšie a neviem, či náš Protimonopolný úrad trošku nezvládol 

tie veci alebo ako. Ja som poprosil aj Maroša Šefčoviča, aby teda 

čo najskôr schválili a podrobné informácie o priebehu  

schvaľovania tejto štátnej pomoci a tejto schémy, tak preto teraz 

vlastne starého projektu, Martina ty ma potom doplň, hej, starého 

projektu, ktorý dobieha, ideme 2 mesiace, budú mať zmluvy a potom 

tie ďalšie 4 mesiace do toho pol roka sa im zaplatí po schválení 

tejto štátnej pomoci z toho nového projektu, tá rímska dvojka, 

hej? Takže toto treba takto vysvetliť tým baníkom, že budú 6 
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mesiacov fungovať v tomto systéme. Je to rozšírenie nielen        

o baníkov, ale aj zamestnancov Elektrární Nováky. Tam neviem, 

koľko ich to využije, možno to bude pár desiatok. A keď sa schváli 

táto štátna pomoc, potom ministerstvo vyhlási výzvu, to je 

Ministerstvo práce, že? 

Ing. Martina Lamačková 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Znova Ministerstvo práce vyhlási výzvu na ten projekt, ktorý sme 

si schvaľovali, neviem na koľkom zastupiteľstve predtým, že        

do toho projektu ideme. Či to bolo v júli, alebo ešte na májovom 

zastupiteľstve, si to nepamätám. V máji, VZN-ko k tomu projektu, 

ak bude tá výzva, župa sa prihlási. Tam sa nikto iný nemôže 

prihlásiť asi. Takže župa sa prihlási. Tá výzva musí byť vypísaná, 

potom podpíšeme zmluvu o NFP a vlastne všetky tie náklady sa budú 

rátať spätne od schválenia štátnej pomoci v Bruseli, tak? 

Ing. Martina Lamačková 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Máme nejakú čerstvú informáciu? 

Ing. Martina Lamačková 

Nemáme. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nemáme, to som vedel. Takže keď sa schváli táto štátna pomoc, ja 

pevne verím, že to musí byť dokedy? Do konca októbra beží starý 

projekt, 2 mesiace. 

Ing. Martina Lamačková 

Projekt beží do konca novembra, ale vlastne posledných účastníkov 

môžme zobrať teraz od 1. októbra. Už tí, ktorí by mali nastúpiť    

od 1. novembra, do starého projektu ísť nemôžu, lebo by nestihli 

absolvovať ani bilanciu kompetencií a tým pádom už potrebujeme, 

aby nastupovali do nového. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Takže komisia má na to niečo cez mesiac, aby schválila túto schému 

štátnej pomoci pre Hornonitrianske bane a pre Elektrárne Nováky. 

Čiže toľko, prosím vás, aby ste to takto vysvetlili, hlavne tým 

baníkom, ktorých sa to týka na hornej Nitre. Pani personalistka  

Hornonitrianskych baní vie presne, ako im to má vysvetliť. Takže 

otváram diskusiu. Pán poslanec Ďureje, do diskusie. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Áno, môžem nadviazať na vaše slová, pán predseda. Zamestnanci HBP 

aj ENO sa o to zaujímajú a môžem povedať, že sú vďační za toto 

VZN-ko, ktoré bude schválené a aj pokračovanie toho projektu. 

Takže komu česť, tomu česť. Čiže je to veľmi potrebná vec. A najmä 

zamestnanci ENO, čo som mal aj osobné stretnutie, vnímajú, že ten 

projekt je rozšírený aj o nich. Takže vnímajú to takto a ja si 

myslím, že aj dosť sledujú toto schvaľovanie tohto VZN a aj čo sme 

mali zapojenie sa do projektu v máji, sme sa aj s pani Lamačkovou 

o tom bavili, takže áno, môžem potvrdiť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie k tomuto VZN-ku? Ak 
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nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať   

o návrhu uznesenia, ktorým schvaľujeme toto VZN číslo 6/2023      

o poskytovaní finančných prostriedkov na absolvovanie vzdelávacích 

kurzov pre účastníkov národného projektu Podpora zamestnateľnosti 

v regióne horná Nitra II.. Nech sa páči, pani poslankyne, páni 

poslanci, hlasujeme. Malo by nás tu byť 27, 28, 29. 

 

ZA: 29, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie a VZN číslo 6/2023 sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 148/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Máme schválený teda projekt zastupiteľstvom, máme schválené toto 

VZN, čiže budeme čakať na tú štátnu pomoc, ktorú nám schváli 

DIGICOM. Dúfam, že nám to schvália v priebehu októbra. Tak? 

Ďakujem pekne. 

 

 

9. Návrh na schválenie dokumentu Koncepcia uplatnenia SMART    

princípov v rozvoji verejných politík/služieb Trenčianskeho 

samosprávneho kraja. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region. rozvoja  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz ideme k bodu číslo 9., a to je Návrh na schválenie dokumentu 

Koncepcia uplatnenia SMART princípov v rozvoji verejných politík/ 

služieb Trenčianskeho samosprávneho kraja, predkladá Martina 

Lamačková. Je to taký dlhší dokument a chcem privítať na dnešnom 

rokovaní zastupiteľstva aj pána docenta Ondrejičku z STÚ-čky 

Bratislava, ktorý pochádza z Horného Srnia, ktorý pripravoval túto 

koncepciu, tieto princípy rozvoja verejných politík, SMART 

princípov. Otváram rovno diskusiu, nech sa páči, do diskusie. Pán 

Ondrejička, nechcete nič povedať asi, hej? Vy to budete 

vyhodnocovať aj asi s nami každý rok, hej? Tak sa teším potom      

na to prvé vyhodnotenie, po roku. Takže keď nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je pod bodom číslo 9.. Aj tento dokument - Koncepcia 

uplatnenia SMART princípov, je financovaná z Operačného programu 

Efektívna verejná správa. To je ten veľký projekt, ktorý má župa 

za 3,6 milióna eur. Sú z toho platení aj tí manažéri na hornej 

Nitre, tí ôsmi, a veľa ďalších projektov, ISO normy, ktoré má 

Trenčianska župa. Tam už by sme ich mali mať aj odcertifikované 

teraz niekedy, nie? 

Ing. Martina Lamačková 

Na župe sú odcertifikované, a v zariadeniach sociálnych služieb     

(ZSS) do 7. decembra. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Na župe máme 3 ISO normy. To je 9001, kvalita, hej? Potom máme 

certifikovanú protikorupčnú smernicu, hej,  

Ing. Martina Lamačková 

37001  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

37000 a potom máme ešte smernicu, teda ide o normu o spoločenskej 

zodpovednosti, takže 3. A teraz sa vlastne začínajú certifikovať 

ešte tie jednotlivé ZSS na ISO normu kvality 9001, tak? 

Ing. Martina Lamačková 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže toto je tiež hradené, táto koncepcia uplatňovania SMART 

princípov je hradená z tohto Operačného programu Efektívna verejná 

správa, a to som chcel povedať. Takže ak nikto, budeme hlasovať      

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 9.. Nech sa páči, hlasujeme. Je 

tam aj také manažérske zhrnutie na jednu stranu alebo na 2, ktoré 

som požiadal teda aj pre poslancov, aby si mohli prečítať, aby 

nemuseli čítať tých niekoľko 150 strán. A sú tam každý rok, teda  

tabuľky, ako sa to bude presne vyhodnocovať. Takže sa teším na to 

prvé vyhodnotenie budúci rok.  

 

ZA: 28, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 9. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

Ďakujeme pánovi Ondrejičkovi a chcem... Môžete ostať ešte, 

samozrejme. 

 

U z n e s e n i e  číslo 149/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice). 

 

 

10. Informatívna správa o plnení Programu hospodárskeho rozvoja   

a sociálneho rozvoja Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 

2013-2023 k 31.12.2022.        . 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region.rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bod číslo 10. Informatívna správa o plnení PHRSR TSK na roky 2013-

2023 k 31. decembru 2022. Takže ako sme si povedali, že vždy 

budeme aj tie koncepcie školské. Tu to máme ešte niekde, či tú sme 

schvaľovali minule? Nie, tá je tu niekde, tá stratégia 

regionálneho, to bolo 13. Takže každý rok vlastne sa spraví pre 

vás poslancov takýto odpočet tých rôznych koncepcií - sociálnej, 

školskej, stratégie, atď., aby sme vedeli, že kde sme, kde sa 

hýbeme. Takže Martina, nech sa páči, k tomu bodu 10. boli nejaké 

pripomienky? 

Ing. Martina Lamačková 

Neboli žiadne pripomienky. Ja by som len dala do pozornosti, že 

infraštruktúrne čísla sú vždy vykazované za rok. Pokiaľ sú 
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vykazované ukazovatele typu vytvorené pracovné miesta alebo firmy, 

tie sa uvádzajú aktuálne k dátumu toho posledného decembra podľa 

toho, koľko tých spoločností ešte funguje, alebo zamestnancov. 

Takže tie čísla nie sú úplne všetky kumulatívne. Všetky 

kumulatívne budú ku koncu tohto roka a PHRSR bude definitívne 

vyhodnotený. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, a to zas vyhodnotíme za rok 2023. 

Ing. Martina Lamačková 

Áno, ale už za celé obdobie, lebo stratí platnosť toto PHRSR. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Aha, to bolo kedy, rok 2023? 

Ing. Martina Lamačková 

To bolo na roky 2014-23. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujem pekne za informáciu. Otváram diskusiu k tomuto 

bodu. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 10., že berieme 

informatívnu správu na vedomie, áno? 

Ing. Martina Lamačková 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 28, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Informatívnu správu k plnení PHRSR k 31. decembru 2022 sme zobrali 

na vedomie. Ďakujeme veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 150/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).  

 

 

11. Ná vrh na schválenie spolufinancovania projektu SPŠ Emila   

Belluša v Trenčíne s názvom XR-TEC MAKER LAB EBTN. 

Predkladala: Ing. Martina Lamačková–vedúca Odboru region. rozvoja  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bod číslo 11. je zaujímavý bod, Návrh na schválenie spolu-

financovania projektu Strednej priemyselnej školy (SPŠ) Emila 

Belluša, to je vlastne stavebná tu v Trenčíne, s názvom XR-TEC 

MAKER LAB EBTN. Je to taký projekt Mesa. Názov má taký aký má, ale 

jedná sa o to, že táto škola bola na Slovensku jediná vybratá 

dánskou nadáciou Villum Fonden, kde teda dostanú grant asi         

vo výške okolo 1.000.000 EUR na využívanie virtuálnej reality vo 

vzdelávaní týchto našich stavbárov tu na priemyslovke Emila 

Belluša v Trenčíne. No a župa bude mať povinnosť zaplatiť len tú 

DPH-čku, pretože DPH táto nadácia neprepláca. Otváram diskusiu     

k tomuto bodu. Áno, ďakujeme pekne. Uzatváram možnosť hlásiť sa     

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 
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11.. Nech sa páči, hlasujme. Ten projekt je, Martina, na viac 

rokov asi, nie? 

 

ZA: 28, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 2.  

Uznesenie k bodu číslo 11. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 151/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

 

12. Návrh na schválenie Dodatku č. 4 k Zriaďovacej listine     

Strednej odbornej školy, Športová 675, Stará Turá, so sídlom 

Športová 675, 916 01 Stará Turá. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb. školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

No prejdeme tie školské veci, Richard Hančin, nech sa páči. Bod 

číslo 12. to je Návrh na schválenie Dodatku číslo 4. k Zriaďovacej 

listine Strednej odbornej školy Stará Turá. Jedná sa o to, že 

Ministerstvo školstva schválilo zmenu názvu tejto školy zo SOŠ-ky 

na Strednú priemyselnú školu, tak? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A v tej zriaďovacej listine to bude teda až od 1. 10. 2023. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Áno, to sme sa na Rade predsedov tak dohodli. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Na Rade predsedov, dobre. Takže nech sa páči. Otváram diskusiu      

k bodu číslo 12.. Ona to bola historicky priemyselná škola, sa to 

potom všelijako menilo, spájalo, atď.. Tak sa vraciame teda k tomu 

pôvodnému názvu, aj keď má nielen študijné 4-ročné, ale aj 3-ročné 

učebné odbory, tak? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Áno.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujeme veľmi pekne. Ak sa nikto nehlási do diskusie, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia k bodu číslo 12.. Nech sa páči, hlasujme.  

 

ZA: 27, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 12. sme schválili s tým, že SOŠ Stará Turá 

bude od 1. októbra niesť meno Stredná priemyselná škola Stará 

Turá. 

U z n e s e n i e  číslo 152/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

 



54 

 
13. Vyhodnotenie Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania 
    v TSK za školský rok 2022/2023. 

Predkladal: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bod 13. som spomínal, je to Vyhodnotenie Regionálnej stratégie 

výchovy a vzdelávania TSK za školský rok 2022/2023. To je, 

Richard, už vlastne druhýkrát vyhodnocujeme. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Druhýkrát, áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Druhýkrát. Veľmi v krátkosti povedať, že čo sa nám podarilo, čo sa 

nepodarilo a pôjdeme ďalej. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená 

pani podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené 

poslankyne, poslanci, kolegovia, hostia. Dovoľte, aby som 

predložil Vyhodnotenie Regionálnej stratégie. V súlade s § 31, 

odsek 1 zákona TSK vyhodnocuje každoročne túto stratégiu. 

Analytická časť je aktualizovaná o prehlášku ohľadom školských 

zariadení. K 15. 9. sme mali 18 466 žiakov, čo je viac žiakov ako 

minulý školský rok. Žiadne školy sa nezriaďovali, nezrušovali. 

Analytická časť je východiskom pre plánovaciu časť, ktorá 

stanovuje 2 hlavné ciele na zlepšenie ponuky odborov a kvalitu, 

atraktivitu vzdelávania za účelom zvyšovania uplatnenia 

absolventov stredných škôl na trhu práce. Plánovacia časť 

pozostáva z 9 kľúčových priorít. Každá kľúčová priorita má svoje 

špecifické ciele. Vybrané špecifické ciele majú svoje indikátory. 

Pri optimalizácii sietí stredných škôl sa v územnej pôsobnosti 

rozpísalo 20% žiakov do prvých ročníkov gymnázia. Zvýšil sa počet 

pedagogických zamestnancov, ktorí absolvovali školenie na mäkké 

zručnosti, tuzemskú zahraničnú stáž alebo výmennú stáž medzi 

školami. V súvislosti so vzdelávaním pre potreby trhu práce sa 

zvýšil počet žiakov v systéme duálneho vzdelávania. Stále        

od začiatku sme s lídrami v systéme duálneho vzdelávania. Zvýšil 

sa počet zamestnávateľov aj odborov v tomto systéme. Vyhodnocoval 

sa tak isto počet škôl, v ktorých sa realizuje celoživotné 

vzdelávanie. Zvýšil sa počet žiakov na škole s celoslovenskou 

pôsobnosťou, to je Spojená škola Púchov a zvýšil sa počet oblastí, 

na ktoré stredné školy vypracovali samohodnotiace správy. Taktiež 

sa zlepšila priemerná úspešnosť externej časti maturitnej skúšky 

zo slovenského jazyka a literatúry. Medzi kľúčové priority patrilo 

aj zapájanie škôl do projektov podporených spolufinancovaním. Aj 

tu sme zvýšili počet škôl, ktoré sa zapájajú do týchto projektov. 

Okrem iného, okrem tých klasických špecifických cieľov sme 

vyhodnocovali aj ďalšie veci, napr. uplatnenie absolventov, ktoré 

je 2,9% a v podstate patríme medzi najlepšie kraje, ako druhý kraj 

v rámci SK8. Taktiež sme vyhodnocovali uplatnenie podľa odborov. 

Najlepšie odbory dopadli praktická sestra, mechanik, nastavovač, 

mechanik, mechatronik. Medzi najhoršie odbory z hľadiska 
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uplatnenia absolventov patrí cukrár, stolár, kaderník, vizážista. 

Taktiež sme vyhodnocovali odborné prednášky, ktoré absolvovali 

odborníci na stredných odborných školách. Spolu sa zúčastnilo 

týchto prednášok asi 170 zamestnávateľov. Priemerne na každú jednu 

strednú odbornú školu je to 32,5 hodín. Tak isto sme tento rok 

navyše, teda okrem iného vyhodnocovali spoluprácu so zahraničnými 

školami. Naozaj naše školy sa veľmi v tomto snažia a spolupracujú 

s 26 štátmi Európy, najviac s Českou republikou, Talianskom, 

Nemeckom, Francúzskom. Záverom vyhodnotenia je potrebné uviesť, že 

v jednotlivých špecifických cieľoch podľa akčného plánu sa 

podarilo dosiahnuť 21 merateľných indikátorov, výsledkov z 25. 

Nepodarilo sa dosiahnuť podiel žiakov v učebných odboroch, ale 

celkový počet v týchto učebných odboroch a odboroch sa oproti 

minulému roku zvýšil, čo prikladáme najmä tomu, že sa zaviedlo 

krajské štipendium na tie nedostatkové odbory. V súčasnej dobe 

prebiehajú práce na vybudovanie kampusov. To je tiež ďalší bod, 

ktorý sa nepodarilo splniť, ale na Rade predsedov sme to 

aktualizovali, teda ten akčný plán. Vybudovanie jedného z kampusov 

skomplikovala vysoká inflácia, nárast cien stavebných materiálov   

a náklady na energie, ktoré sme školám museli prednostne 

dofinancovať. Indikátor počet oblastí, na ktoré školy mali 

vypracovať samohodnotiace správy, sa nepodarilo celkom dosiahnuť, 

ale výrazne sa podarilo dobehnúť sklz z minulého školského roku, 

ktorý bol spôsobený opatrením na Covid 19, pretože školy nemohli 

sa navštevovať a nemohli robiť tieto samohodnotiace správy.       

A indikátor novozriadených študijných učebných odborov tak isto sa 

nepodarilo splniť, ale minulý rok sme mali 3× taký, takže by to 

malo byť v poriadku. Vzhľadom na plnenie vysokého počtu 

indikátorov možno konštatovať, že sa v školskom roku 2022-2023 

podarilo naplniť kľúčové priority regionálnej stratégie, ktorá 

bola na roky 2021 až 2025. Na základe uvedeného predkladáme 

Zastupiteľstvu TSK návrh na schválenie vyhodnotenia strategického 

dokumentu, kde dochádza po rokovaní Rady predsedov komisií         

k úprave v časti Akčný plán na roky 2021-2025, indikátora - 

celkový počet vybudovaných vzdelávacích kampusov v rámci kľúčovej 

priority 5, pri ktorom je potrebné pre školské roky 2022-2023-

2024-2025 spomenutý indikátor upraviť na hodnotu 0 a pre školský 

rok 2025/2026 na hodnotu 3. Čiže na konci stratégie by sme mali 

mať 3 kampusy v Púchove, Považskej a v Trenčíne. Dobre, ďakujem 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec Ďureje, nech sa páči do diskusie. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Pán inžinier, ja mám len takú otázku, resp. 

prosbu. V stratégií sa uvádza, že boli hodnotené kvantitatívne 

odborné prednášky na jednotlivých stredných odborných školách.     

V stratégii sa teda uvádzajú tie prvé 3 školy, kde bolo najviac 

takýchto odborných hodín. Všetky sú v podstate mimo náš okres, 

okres Prievidza a chcem sa spýtať, či by bolo možné mi poslať 

podklad aj tie ďalšie miesta s týmito odbornými prednáškami. Ide 

mi konkrétne o SOŠ Prievidza. Práve tá mala podľa stratégie        
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v duálnom vzdelávaní 110 žiakov. Tak toto ako je naviazané duálne 

vzdelávanie na odborné prednášky. Čiže ak by sa dalo poslať 

rebríček aj na ďalších miestach, nielen na tie 3 miesta. Ďakujem.  

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Pošleme. Samozrejme, nie je problém. Tých 170 zamestnávateľov bolo 

nielen v systéme duálneho vzdelávania, ale v podstate všetkých 

zamestnávateľov aj verejnej správy. Takže to sa týkalo naozaj 

všetkých. Dobre, pošlem, nie je problém. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte niekto prosím vás do diskusie? Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia tak, ako je uvedené pod bodom číslo 13.. Nech sa páči, 

hlasujeme.  

 

ZA: 22, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodu číslo 13. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 153/2023 

                               (obsah uznesenia viď príloha  

                  tejto zápisnice).  

 

 

11. Návrh na schválenie uzatvorenia zmlúv o vzájomnej spolupráci   
pri implementácii projektových aktivít v rámci národného     

projektu "Podpora pomáhajúcich profesií 3" medzi Národným    

inštitútom vzdelávania a mládeže Bratislava, Trenčianskym    

samosprávnym krajom a zapojenými strednými školami v zriaďo-

vateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k ďalším školským bodom. Bod číslo 14. to je dlhý názov, 

tak nech sa páči, Richard Hančin uviesť tento bod číslo 14.. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne za slovo. Dovoľte, aby som predložil návrh         

na schválenie uzatvorenia zmlúv o vzájomnej spolupráci pri imple-

mentácii projektových aktivít v rámci národného projektu Podpora 

pomáhajúcich profesií 3 medzi NIVAM-om, TSK a zapojenými strednými 

školami v zriaďovateľskej pôsobnosti samosprávneho kraja. Národný 

inštitút vzdelávania mládeže Bratislava, teda NIVAM zverejnil 

koncom mája 2023 na svojej webovej stránke výzvu na zapojenie      

do projektu. Tento národný projekt je zameraná na financovanie 

podporných profesií v školstve a jeho cieľom je stabilizovať 

pozície, ktoré boli doteraz financované cez rôzne európske zdroje. 

Vďaka národnému projektu môžu školy výrazne skvalitniť systém 

inkluzívnej vzdelávacej podpory hlavne pre individuálne začlenenie 

žiakov, vrátane žiakov so zdravotným znevýhodnením. Škola je 

oprávnená žiadať jednotlivé úväzky v rôznych pracovných pozíciách, 

napr. pedagogický asistent, školský psychológ, školský špeciálny 

pedagóg, sociálny pedagóg, školský digitálny koordinátor. V rámci 
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TSK bolo vyhodnotených ako úspešných 21 stredných škôl v zria-

ďovateľskej pôsobnosti. NIVAM s vybranými strednými školami v TSK 

uzatvorí následne zmluvu o vzájomnej spolupráci pri implementácii 

projektových aktivít v rámci národného projektu. Všetkým vybraným 

stredným školám sa bude po dobu trvania projektu NIVAM v plnom 

rozsahu refundovať cena práce, mzdy a odvody prijatých 

projektových zamestnancov. Zo strany TSK je však potrebné v súlade 

so zmluvou, vytvorenie určitej finančnej rezervy určenej k úhrade 

mzdových nákladov v prípade potreby preklenutia časového nesúladu 

medzi výplatou mzdy a refundáciou oprávnených nákladov. 

Trenčiansky samosprávny kraj poskytuje finančné prostriedky 

zapojenej strednej škole výlučne na preklenutie časového nesúladu. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Koľko je to žiakov, teda koľko škôl? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

21 škôl, veľmi veľa, možno aj najviac v rámci SK osmičky. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, 21 škôl. A koľko je to tých učiteľov, tých asistentov? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

To nemám tu podklady, ale napr. na jednej škole sú to štyria až 

šiesti učitelia. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A tie zmluvy už máš asi nachystané? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Zmluvy sú nachystané, pripravené na podpisy. K 1. 10. Sa musia 

uzatvoriť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Čiže toto som nemohol podpisovať ja sám, musí to ísť cez 

zastupiteľstvo, pretože tam je finančný záväzok. Predtým, keď to 

bolo, tam nebol ten časový nesúlad, s NIVAM-om, tak vtedy oni 

nepožadovali nejaké finančné krytie alebo prekrytie toho mesiaca 

alebo dvoch, hej? Teraz to musí ísť cez zastupiteľstvo a bude to 

financovanie teda z eurofondov, áno? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, pani podpredsedníčka Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne za slovo. To je len pre vašu informáciu, pani 

kolegyne, páni kolegovia. Nie sú tam všetky školy, nie je tam 

napr. ani naša preto, lebo my tieto pomáhajúce profesie máme       

v trvalom stave našich zamestnancov aj predtým a nefinancujeme ich 

z projektu, lebo to financovanie z projektu je veľmi rizikové, to 

je krátkodobé. My už roky na tom pracujeme, aby sme tento podporný 

tím mali stály, vlastný a z radov našich zamestnancov. Čiže máme 

špeciálneho pedagóga, máme školského psychológa, aj digitálneho 

koordinátora. Sociálneho pracovníka, ani sociálneho pedagóga škola 

typu gymnázií na nič nepotrebuje. To sú vyhodené peniaze. To my 

nepotrebujeme. Ale tých ostatných, ktorých potrebujeme, tých máme 

v radoch našich kolegov trvalo. Ďakujem pekne. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujem veľmi pekne. Ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 14.. Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, 

hlasujme. 

 

ZA: 24, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 3.  

Uznesenie k bodu číslo 14. sme schválili.  

 

U z n e s e n i e  číslo 154/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                     tejto zápisnice).   

 

 

12. Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu "EURO-
PEAN DIGI-CLASS" v rámci programu Erasmus+, realizovanému 

Strednou priemyselnou školou, Ul. slovenských partizánov 

1132/52, Považská Bystrica, so sídlom Ul. slovenských partizá-

nov 1132/52, 017 01 Považská Bystrica. 

    Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Nech sa páči, prejdeme k bodu číslo 15., to je program Erasmus+. 

Richard, v krátkosti. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne. Dovoľte aby som predložil Návrh na poskytnutie 

finančných prostriedkov k projektu "EUROPEAN DIGI-CLASS" v rámci 

programu Erasmus+, ktorý realizuje Stredná priemyselná škola,  

Považská Bystrica. Organizácia sa zapojila do projektu v rámci 

programu Erasmus. Hlavným cieľom projektu je spolupráca v oblasti 

inovácií a výmena osvedčených postupov v rámci všetkých výmenných 

partnerstiev. Maximálna výška grantu je 35.922,- EUR, záverečná 

platba 20% je 7.185,- EUR. Organizácia požiadala zriaďovateľa o 

poskytnutie tejto sumy na pred- financovanie záverečnej platby 

projektu. Po zúčtovaní projektu predmetnú čiastku poukáže späť 

zriaďovateľovi.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Koľko je to peňazí? 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

7.185,- EUR. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dobre, ďakujeme veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 15.. 

Takýchto uznesení sme schválili už viackrát, keďže tam je pred- 

financovanie, my im dáme finančné prostriedky a oni ich potom 

vrátia. A je to tiež pôžička organizácii, musí to ísť cez 

zastupiteľstvo. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie 

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 15.. Nech sa 

páči, hlasujme. 

  

ZA: 21, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 6.  
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Uznesenie k bodu číslo 15. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.  

 

U z n e s e n i e  číslo 155/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha 

            tejto zápisnice).  

 

13. Návrhy na delegovanie zástupcov Trenčianskeho samosprávneho 
kraja do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 

samosprávneho kraja. 

    Predkladal: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.školstva a kult.  

a) Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Stred-
nej odbornej škole, Lipová 8, Handlová, so sídlom Lipová 8, 

972 51 Handlová. 

b) Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Stred-
nej odbornej škole, T. Vansovej 32, Prievidza,so sídlom T. 

Vansovej 32, 971 01 Prievidza. 

c) Návrh na delegovanie zástupcu TSK do Rady školy pri Stred-
nej odbornej škole obchodu a služieb, Ul. P. Jilemnického 

24, Trenčín, so sídlom Ul. P. Jilemnického 24, 912 50 

Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Teraz bod číslo 16. a) b), c), to sú personálne návrhy na delego- 

vanie zástupcov TSK do Rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. 

Ja by som, Richard, zlúčil, ak dovolíte, pani poslankyne, páni 

poslanci, do jednej rozpravy všetky tieto body, a), b), c) a teda 

povedať, kto kde koho vymieňa a potom by sme dali hlasovať jedným 

hlasovaním o všetkých troch uzneseniach - 16. a), 16. b) a 16. c). 

Nech sa páči. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne. Prvé 2 návrhy v podstate sú Návrh na delegovanie 

zástupcu do Rady školy pri Strednej odbornej škole v Handlovej, 

kde SOPK nominuje svojho zástupcu pána Petra Hupku a odvoláva pána 

Mariána Lovasa, a takisto je to návrh na delegovanie zástupcu TSK 

do Rady školy pri Strednej odbornej škole v Prievidzi. Taká istá 

personálna zmena z organizačných dôvodov, pretože spoločnosť Brose 

má nejaké organizačné zmeny. Takže v podstate prostredníctvom SOPK 

požiadala o túto zmenu. Tretí návrh je návrh na delegovanie 

zástupcu TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole obchodu      

a služieb Trenčín. V podstate Republiková únia zamestnávateľov 

žiada odvolanie zástupcu TSK pána Ing. Martina Hoštáka, PhD.       

z Rady školy a navrhuje namiesto neho delegovať pani Milotu Macho. 

V podstate je to riaditeľka kúpeľov Trenčianske Teplice. Ďakujem 

pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Otváram diskusiu k týmto 3 personálnym 

návrhom. Čiže z jednej strany je to Brose v tých prvých dvoch 

prípadoch, Brose si mení svojho človeka, hej? V Handlovej a v SOŠ  

Prievidza. A ten tretí návrh je RUZ-ka, hej? 
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Ing. Richard Hančin, PhD. 

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Republiková únia zamestnávateľov. Takže ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme pani poslankyne, páni 

poslanci, hlasovať jedným hlasovaním o všetkých 3 uzneseniach pod 

bodmi 16. a), 16. b) a 16. c). Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 23, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 5.  

Uznesenie k bodom číslo 16. a), 16. b) a 16. c) sme schválili. 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie bodov aj pánovi Hančinovi. 

 

U z n e s e n i e  číslo 156/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

U z n e s e n i e  číslo 157/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).  

 

U z n e s e n i e  číslo 158/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

 

14. Návrh na odvolanie a voľbu zástupcov Trenčianskeho samospráv-
neho kraja do výboru pre otázky zamestnanosti.  
Predkladal: Ing. Marek Briestenský–poverený riadením Úradu TSK  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tu máme teda 2 návrhy, to je návrh na odvolanie a voľbu 

zástupcov TSK do výboru pre otázky zamestnanosti. Opätovne 

predkladá pán Briestenský, riaditeľ úradu. A to už je asi tretí-

krát, hádam už aj poslednýkrát. To sú personálne zmeny. Takže nech 

sa páči. Jedná sa o Úrad práce Trenčín a Nové Mesto. 

Ing. Marek Briestenský (poverený riadením Úradu TSK)  

Nové Mesto a Partizánske 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Partizánske a Nové Mesto. Nech sa páči. 

Ing. Marek Briestenský (poverený riadením Úradu TSK)  

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, páni podpredsedovia, panie poslankyne, páni 

poslanci, kolegyne, kolegovia, médiá, hostia. Dovoľte mi, aby som 

predložil návrh bodu na rokovanie zastupiteľstva číslo 17. Návrh 

na odvolanie a voľbu zástupcov TSK do výboru zamestnanosti. 4 mená 

teda, dvaja poslanci sa vzdávajú z časových alebo pracovných 

dôvodov. Jedná sa o pána poslanca Bublavého a pána vicežupana 

Božika a namiesto nich dovoľujeme si navrhnúť na funkčné obdobie 

dvoch pánov poslancov - za obvod Nové Mesto pána vicežupana 

Barteka a za obvod Partizánske pána Ericha Dvonča, ďakujem. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 17.. Myslím, 

že nové nominácie sú spokojné. Takže ďakujem veľmi pekne. 

Uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 17.. Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 24, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALI: 4.  

Uznesenie k bodu číslo 17. sme schválili. Ďakujem pán riaditeľ 

pekne za uvedenie tohto bodu. 

 

U z n e s e n i e  číslo 159/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

 

15. Výročná správa KOCR Trenčín región za rok 2022. 
    Predkladal: Ing. Pavol Štefčík–zastupujúci výkonný riaditeľ 

                                  KOCR Trenčín región 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Bod číslo 18. Výročná správa KOCR, Krajská organizácia cestovného 

ruchu Trenčín región za rok 2022. Zastupujúci výkonný riaditeľ 

Pavol Štefčík, máte slovo, nech sa páči. 

Ing. Pavol Štefčík  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka a páni 

podpredsedovia, milé pani poslankyne, páni poslanci, kolegovia, 

hostia, médiá. KOCR Trenčín región, ak dovolíte, pustím 

prezentáciu alebo sa tomu vyhneme. Budeme zdržovať? Pustíme. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ako vy môžete. Ako podmaz to môžete pustiť teda, ale tak povedzte 

tam 3 vety k tomu a môžeme potom prezentáciu poslať pánom 

poslancom, nech sa páči. 

Ing. Pavol Štefčík  

KOCR Trenčín región za minulý rok 2022 realizovala aktivity       

na podporu cestovného ruchu, na prilákanie domácich, teda 

zahraničných turistov do destinácie Trenčín región. Venovali sme 

sa marketingu a propagácii, a to prostredníctvom jednotného 

turistického portálu trencinregion.sk, ktorý za minulý rok 

navštívilo a zaujalo 45.077 návštevníkov. Čo sa týka počtu 

zobrazení, tak to bolo viac ako 100.000. Spravujeme taktiež 

sociálne siete Facebook, Instagram a YouTube video kanál. Na face-

bookovej funpage stránke sme zaznamenali nárast návštevnosti        

o 27,3% v porovnaní s predchádzajúcim rokom. Príspevky si pozrelo 

viac ako 400.000 užívateľov. Stránka Trenčín región zaznamenala     

v priebehu uplynulého roka až 14.680 návštev a získala 1200 nových 

sledovateľov. Na sociálnej sieti Instagram zaznamenávame 1531 

sledovateľov s možným dosahom 44.233 sledovateľov. No a tento náš 

profil instagramový Trenčín región navštívilo 1515 užívateľov, čo 

predstavuje medziročný nárast návštevnosti o takmer 20%. Každý rok 

vydávame noviny Trenčín región, dvojmesačník. V minulom roku 
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taktiež v rovnakom náklade vychádzal a bol distribuovaný         

do všetkých miest a obcí v Trenčianskom kraji. Do obcí s počtom 

obyvateľov do 3000 bol distribuovaný priamo do schránok            

a do ostatných miest a obcí, teda s počtom obyvateľov nad 3000 bol 

distribuovaný na Mestské a Obecné úrady. Venovali sme pozornosť aj 

inzercii, taktiež pí ár článkom. Môžeme spomenúť napr. letné 

prílohy Nového času, týždenník MY, taktiež zimné prílohy          

v Hospodárskych novinách alebo lifestylový magazín Relax. Časopis 

Meridián bol distribuovaný prostredníctvom vlakov jazdiacich     

po celej strednej Európe. Článok bol písaný v angličtine          

a v slovenčine. Pozornosť venujeme aj video tvorbe. Konkrétne 

video, ktoré sme vyrobili v minulom roku, upriamovalo pozornosť     

na letnú kampaň, letnú turistickú poznávaciu hru Hojdačková 

pátračka a tá prezentovala zaujímavé miesta v kraji, teda 

zaujímavé prírodné hojdačky. Venujeme pozornosť prezentácii 

atraktivít TSK, aktívnou účasťou na podujatiach, realizáciou 

odborných konferencií. Zúčastňujeme sa festivalov alebo výstav. 

Taktiež venujeme finančnú pozornosť podujatiam, môžem spomenúť 

napr. Jilemnického jarná 25-ka, cyklistické preteky Okolo 

Slovenska alebo Trenčiansky polmaratón. Čo sa týka podpory 

domáceho cestovného ruchu, podporujeme aktivity členských oblast-

ných organizácií cestovného ruchu a venujeme sa aj drobnej 

infraštruktúre. V minulom roku sa nám podarilo v rámci tej letnej 

kampane letnej turistickej hry Hojdačková pátračka osadiť jednu 

krásnu hojdačku na Trenčianskom hrade, ktorá ihneď vytvorila 

zaujímavý fotopoint pre návštevníkov hradu. Realizujeme aj 

aktivitu, súťaž - TOP v cestovnom ruchu. Každoročne oslovujeme     

a zameriavame sa na TOP ubytovacie zariadenia, inovácie, 

osobnosti, ale aj produkty cestovného ruchu. V minulom roku sme 

realizovali aj cezhraničnú spoluprácu. V rámci Fondu malých 

projektov sme vystupovali aj v úlohe hlavného cezhraničného 

partnera, aj v úlohe partnera. Konkrétne sme sa zapojili         

do projektu s Centrálou cestovního ruchu Východní Moravy a taktiež 

so združením Európskej kultúrnej cesty svätého Cyrila  a Metoda.   

V rámci malého projektu Objavujme Trenčiansky a Zlínsky kraj sa 

nám podarilo osadiť interaktívny kiosk pri cyklotrase Bevlava, 

konkrétne pri letnom kúpalisku v Nemšovej. Tento kiosk je vybavený 

navigačnou aplikáciou, zobrazuje mapu Trenčianskeho a Zlínskeho 

kraja. Taktiež sú na tejto mape vytypované 20 bodov na území 

Trenčianskeho kraja a 20 bodov na území Zlínskeho kraja. Kiosk 

ponúka priestor, aby sme ho dopĺňali, aktualizovali a môžeme      

na jeho plochách zverejňovať aktuálne podujatia. Prejdem k ukazo- 

vateľom cestovného ruchu. Keď sa pozrieme na porovnanie 

samosprávnych krajov v rámci celého Slovenska, tak TSK sa nachádza 

niekde v priemere. Samozrejme nedostali sme sa so štatistikami 

ešte pred pandemické obdobie, teda do roku 2019, ale štatistiky 

majú stúpajúcu tendenciu. Konkrétny pohľad na priame ukazovatele 

cestovného ruchu, konkrétne v Trenčianskom kraji hovoria o tom, že 

aj návštevnosť, počet prenocovaní, počet návštevníkov, či už tržby 

za ubytovanie, ale aj daň za ubytovanie stúpa a pevne veríme, že 

sa dostaneme na čísla spred pandemického obdobia. Ďakujem         
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za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne Paľkovi Štefčíkovi. Otváram diskusiu k tomuto 

bodu. Pani podpredsedníčka sa hlási, Porubcová, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ja nebudem zdržovať, iba chytro jednu vetu, keď tie noviny prídu 

raz za čas k nám do školy, tak naozaj o ne majú kolegovia záujem. 

Veľmi to čítajú, tie noviny sú veľmi dobré. Ďakujem. 

Ing. Pavol Štefčík  

Ďakujeme. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Dúfam, že to počúva aj redakčná rada. Nemáme tu tých novinárov, 

ktorí na tom spolupracujú, či? Kde sú vonku. Takže áno, veľa ľudí 

tiež chváli tieto noviny a som rád, že to funguje, že to má takúto 

dobrú odozvu. Je to síce výročná správa za rok 2022, ale v tom 

ďalšom roku 2024 plánujete 2 také veľké projekty cez Interreg 

financovať spolu so Zlínskym krajom a teda s Európskou stezkou      

a ďalšími. Ak by ste mohli ešte 3 vety povedať k týmto dvom 

projektom, čo chystáte, dobre. 

Ing. Pavol Štefčík  

V rámci aktuálne vyhlásenej výzvy v programe Interreg sa teda 

uchádzame a predkladáme žiadosť v dvoch projektoch. V oboch 

vystupujeme v úlohe hlavného cezhraničného partnera. V rámci 

jedného projektu sme teda dvaja partneri, Centrála cestovného 

ruchu a KOCR Trenčín región. Finančná alokácia celého projektu je 

200.000 EUR a bude zameraná aj na ďalšie rozšírenie 

infraštruktúry, digitálnej infraštruktúry. Chceli by sme osadiť 

ďalšie 2 infokiosky na území Trenčianskeho kraja a na území 

Zlínskeho kraja. Taktiež by sme radi realizovali rozsiahlu online 

kampaň. No a druhý projekt, do ktorého sa zapájam je v rámci 

Združenia Európska kultúrna cesta svätého Cyrila a Metoda. 

Aktivity sú vyslovene mäkké. Výstupom bude pasportizácia územia 

Trenčianskeho a Zlínskeho kraja a ďalších krajov, ktoré sú        

do tejto iniciatívy zapojené. Taktiež bude tento projekt v rámci 

aktivít obsahovať rozsiahlu marketingovú kampaň. Bude prebiehať 

tvorba alebo šírenie osvety zaujímavých okruhov spojených          

s odkazom svätého Cyrila a Metoda. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ďakujeme veľmi pekne. My sa na to tešíme, dúfam, že budeme vám 

vedieť môcť, teda poslanci, v novembri aj navýšiť rozpočet        

na budúci rok ako financovanie, spoluúčasť na týchto dvoch 

projektoch. A to bude potom na tie ďalšie rokovania, ďalšie 

debaty. Chcem sa spýtať, prosím vás, má ešte niekto niečo k tejto 

výročnej správe za rok 2022? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa 

do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 

18. Málo nás je? No tak kto môže, zahlasuje a keď to nebude 

platné, tak uznesenie nebude prijaté. Nech sa páči. Je niekto 

vonku ešte? Ostal tam niekto? Nie. No dobre, tak nebude platné 

uznesenie. Nech sa páči, panie poslankyne, páni poslanci, 

hlasujeme o výročnej správe KOCR. Potrebujete to Palko niekde 

posunúť ďalej. Nie, hej? To len berieme na vedomie. Takže nech sa 
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páči, hlasujme aspoň do zápisu. 

 

ZA: 19, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0 , NEHLASOVALO: 6.  

Uznesenie k bodu číslo 18. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.     

To bolo tou peknou prezentáciou. 

 

U z n e s e n i e  číslo 160/2023 

                              (obsah uznesenia viď príloha  

                 tejto zápisnice).   

 

 

19. Diskusia – Rôzne. 

 
Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Prejdeme k bodu číslo 19., to je Diskusia – Rôzne. Nech sa páči, 

pani poslankyne, páni poslanci a potom budeme mať ešte inter- 

pelácie. Pán poslanec Ďureje.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Ďakujem na záver za slovo. Vážený pán predseda, v týchto dňoch sa 

v samosprávach pripravujú rozpočty na rok 2024. Nie je to ľahké. 

Dobrým zvykom v samospráve TSK bývalo, že sa stretneme poslanci 

podľa jednotlivých okresov. Tak sa chcem spýtať, či tak tomu bude 

aj teraz. A bolo by dobré, keby sme sa stretli. Je tam nejaký 

úver, takže my z Prievidze sa určite pripravujeme na to stretnutie 

a bolo by dobré, keby bolo, aby sme si ten rozpočet nastavili 

práve vtedy, keď sa tvorí. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Ako vy máte ako obec zobratý úver, či ako. Som nerozumel teraz.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Za chvíľu.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Je to tak, Renátka, dobre. Čiže teraz už nestihnete tento týždeň 

alebo v októbri pri príprave rozpočtu spraviť rokovania s poslan-

cami po okresoch, dobre? Začiatkom októbra. Bežný rozpočet nemáme, 

ešte stále tam je -3 000 000,-. Čiže nemáme ešte vykreovaný bežný 

rozpočet, aby bolo čo vôbec rozdeľovať, hej? Takže budúci rok bude 

hodne, hodne, hodne ťažký, myslím, že nielen pre župu, ale aj    

pre ostatné samosprávy. Ale platí to stretnutie po okresoch. Tak, 

Michal, dobre, čiže začiatkom októbra s poslancami po okresoch. 

Dobre. Ešte chcem k tomuto povedať, že novembrové zastupiteľstvo, 

ktoré bude. Teraz v septembri nemohli robiť tieto stretnutia, 

pretože boli výberové konania. Koľko ste ich urobili na riaditeľov 

originálnych kompetencií? Sociálne, kultúrne? Koľko? Končíte      

vo štvrtok. Ešte okres Prievidza tam má nejaké OvZP-čky tento 

týždeň. 33 spolu, čiže kultúrne a zariadenia sociálnych služieb, 

hej? Končíte vo štvrtok, hej, s tými, čiže to budú potom zas, 

prosím vás, hearingy na komisiách - na školskej, na sociálnej 

komisii ešte budete môcť sa pýtať s tými, ktorých teda komisia 

odporučí a potom samozrejme to bude všetko schvaľované           

na novembrovom zastupiteľstve, aj rozpočet. Čiže v novembri bude 

toho na zastupiteľstve naozaj veľa. Aj finančné, personálne 
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záležitosti, ale teda platí, že začiatkom októbra sa stretnete ako 

poslanci po okresoch a budete riešiť tieto záležitosti. Ak bude 

vôbec čo rozdeliť. Na budúci rok to bude fakt bieda. Pán poslanec 

Filo, nech sa páči, predseda klubu. 

Bc. Eduard Filo (poslanec) 

Ďakujem pekne. Tú faktickú môžte potom. Som chcel riadny 

príspevok. Vážený pán predseda, vážené kolegyne, kolegovia, 

dovoľte mi vás oboznámiť skôr s takou formálnou informáciou, a to 

je to, že pán primátor Ladislav Smatana požiadal o vstup do nášho 

pravicovo demokratického klubu. Náš klub sa s tým stotožnil a teda 

pán Smatana sa stáva členom nášho klubu a teda dal som to aj      

na vedomie vám, podľa Rokovacieho poriadku. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

Áno, ďakujem pekne. Ty už si mi o tom hovoril. Len prosím ťa, ešte 

podpis jeho potrebujeme s hlavičkou toho klubu, aby sme si mohli 

založiť, dobre. Pani Hájková, áno, si založíte, potom. Ďakujem aj 

za túto informáciu. Ešte prosím vás, niekto do Diskusie – Rôzne, 

bod 19.. Ak nikto, uzatváram bod číslo 19.. 

 

 

20. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  

 
Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A ešte tu máme posledný bod, a to sú Interpelácie poslancov 

Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Otváram tento 

bod, ak teda máte písomnú interpeláciu, ktorú chcete vzniesť      

na zastupiteľstve. Ak nikto v bode interpelácie, tak končím, alebo 

uzatváram aj tento bod číslo 20..  

 

 

21. Záver.  

 
Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK)  

A blížime sa k záveru. Chcem vám teda najskôr poďakovať za účasť 

na dnešnom zastupiteľstve. Vravím v novembri, 27. novembra je 

plánované zastupiteľstvo posledné v tomto roku, ak sa teda nič 

mimoriadne nezomelie dovtedy. Rada predsedov bude 13. novembra     

a komisie budú v pondelok 6.11., resp. v stredu 8. novembra. Je na 

vás ako predsedov komisií, ako si zvoláte tieto komisie. Len budú 

tam dôležité body finančné, personálne.  

A poslednú vec, ktorú chcem dnes povedať z mojej strany, je to, že 

vás chcem pozvať 9. Októbra, v pondelok, čiže to je o 2 týždne      

na Deň otvorených dverí tu v priestoroch Trenčianskej župy. 

Začiatok je o 9.00 h ráno. Budeme, pevne verím, mať pripravené 

zaujímavé veci, zaujímavý program aj pre vás, poslancov 

zastupiteľstva, ale teda hlavne pre obyvateľov Trenčianskeho 

kraja.  
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Ešte raz veľká vďaka za účasť na dnešnom rokovaní. Na začiatku to 

vyzeralo trošku dlhšie, ale som rád, že sme to teda takto spoločne 

spoločnými silami dokázali. Ďakujem veľmi pekne a prajem ešte 

príjemný deň. 

 

 

Trenčín,  3.10.2023 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK  

 
                   

I. overovateľ: MUDr. Viliam CÍBIK, PhD., v.r.   
 

         

 II. overovateľ: JUDr. Ing. Jozef STOPKA, PhD., v.r.  
                  

 

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, poverený riadením Úradu TSK, v.r.  

 

 

 

 

 

 

                                  Ing. Jaroslav  B a š k a, v.r. 

                                          predseda                                

                               Trenčianskeho samosprávneho kraja 

 
 


